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Voorwoord 
 
Decennialang hebben bestuurders en trainers van Sparta gedroomd van een ‘eigen plek’ in Ermelo: 
een plek waar alle leden en vrijwilligers van de vereniging elkaar kunnen ontmoeten en de 
gymsporters hun favoriete tak van gymsport optimaal kunnen beoefenen. Vooral voor de 
trampolinespringers lag de lat letterlijk hoog. Sparta behoort in deze wedstrijddiscipline meer dan 
een halve eeuw tot de topverenigingen in Nederland. Hoe kun je op dat niveau blijven acteren? 
Door trainingsomstandigheden te scheppen die voldoen aan de actuele internationale maatstaven. 
Maar ook de gymmers, turnsters, dansers en freerunners van de vereniging willen in optimale en 
veilige omstandigheden hun gymsport beoefenen. Liefst allen tezamen onder één dak.  
 
Onder de naam ‘Eigen accommodatie” heeft Sparta vanaf eind vorige eeuw € 66.951 gereserveerd. 
€ 52.000 daarvan is de investeringsbijdrage die Sparta in 2017 heeft toegezegd aan de gemeente 
Ermelo voor de verhoging van een dakdeel van de nieuwe sporthal naar 11 meter, de internationale 
standaard voor trampolinespringen. Daarnaast heeft de vereniging jarenlang bijna € 30.000 
gespaard in het ‘Apparatuur en materiaalfonds’, want een nieuwe gymsportaccommodatie vereist 
aanvullingen in toestellen, spiegels en matten.  
 
Op zaterdag 6 januari 2024 sluit Sparta een periode van 40 jaar af van dagelijks gebruik van de 
Wethouder Balvers sportzaal. De week erop worden alle toestellen en matten verhuisd naar 
Sportcentrum Zanderij, alwaar vanaf 15 januari een week proefgedraaid wordt. Vanaf 22 januari is 
het zover dat alle leden onder één dak sporten, het dak van Sportcentrum Zanderij. Ook vele 
andere sportverenigingen nemen hun intrek in het nieuwe sportcentrum. 
 
In dit jaarverslag blikken het bestuur en de afdelingen Gym & Turnen, Trampolinespringen, Dans en 
Freerunning terug op 2024. Het bestuur doet dat vanuit bestuurlijke invalshoeken, de afdelingen 
vanuit sporttechnische.  
 
De trainers zijn de (semi-)professionals in gymsport. Bevoegd en bekwaam geven zij de lessen en 
trainingen, coachen zij bij wedstrijden en evenementen. Al het overige werk dat van Sparta een 
vereniging maakt wordt gedaan door pure vrijwilligers. Dat zijn leden en ouders van jeugdleden. 
Dankzij hun inzet, verantwoordelijkheidsbesef en trouw floreert Sparta in haar 111e jaar van haar 
bestaan. Daar kunnen we allen trots op zijn. Bij Sparta doen we alles samen.  
 
Hans van Zetten 
Verenigingsvoorzitter  
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Agenda 111e Algemene Ledenvergadering 

 
Genodigden 
Leden en ouders of verzorgers van jeugdleden 
Ereleden en Leden van verdienste 
 
Datum, plaats en tijd 
Datum:  maandag 17 februari 2025 
Aanvang:  20:00 uur (inloop 19:30 uur) 
Locatie:  De Hof van Minemeu, Telgterweg 224 te Ermelo 
 
AGENDA 
 
1.  Welkom door de voorzitter 
2.  Mededelingen 
3.  Vaststellen van de agenda 
4.  Vaststellen van de notulen ALV 12-02-2024 
5.  Vaststellen van bestuurlijk en sporttechnisch jaarverslag 2024 
    a.   Toelichting op sporttechnisch jaarverslag Gym & Turnen 
    b.   Toelichting op sporttechnisch jaarverslag Trampolinespringen 
    c.   Toelichting op sporttechnisch jaarverslag Dans  
    d.   Toelichting op sporttechnisch jaarverslag Freerunning 
    e.   Toelichting op bestuurlijk jaarverslag inbegrepen informatiebrief 17-01-25 
6.  Verslag en advies van de kascontrolecommissie en vaststellen samenstelling 
kascontrolecommissie 2025 
7.  Toelichting, bespreking en vaststelling financieel jaarverslag 2024  
8.  Aandacht voor bijzondere leden 
9.  Toelichting, bespreking en vaststelling begroting 2025 
10. Bespreking en vaststelling contributies 2025 ingaande 18 februari 2025 
11. Bestuurssamenstelling 

a. Voorzitter Hans van Zetten na 3 jaar aftredend. Kandidaat Mirjam van den Heuvel 
b. Vicevoorzitter vacant. Kandidaat Hans van Zetten (voor 1 jaar) 
c. Penningmeester Robert Jongman na 4 jaar aftredend. Kandidaat? 
d. Secretaris Nanda Balallo (1 jaar in functie) 
e. Lid communicatie Renske de Jongh (7 jaar in functie; 3e bestuursperiode) 
f. Lid HR Linda van Woudenberg (1 jaar in functie) 

12. Wijzigingen en vaststelling Huishoudelijk Reglement 
13. Bespreking verenigingsdoelen 2025 
14. Rondvraag  
15. Sluiting 
 
Na afloop brengt nieuwe voorzitter toast uit op 2025 
 
Op de website van de vereniging zijn vanaf 1 februari 2025 onder kopje “Vereniging” en “ALV 2025” 
notulen, verslagen en huishoudelijk reglement te vinden.  
 
Ermelo, 17 januari 2025 
 
Nanda Balallo 
Secretaris  
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Organisatie 2024 
 
Het bestuur van Sparta (opgericht 25 november 1913) bestond in 2024 uit 
Hans van Zetten   voorzitter 
Robert Jongman   penningmeester 
Nanda Balallo    secretaris 
Renske de Jongh   interne communicatie 
Linda van Woudenberg  HR  
 
Coördinatoren 
Bianca Hazeleger   Dans 
Joyce Hazelof    Trampoline 
Jolien Hoeve    Turnen 
Margriet van de Pol   Turnen 
Kimberley Schotsman   Freerunnen 
 
Ledenadministratie 
SportAMS     Jaap van der Spek 
 
Ondersteuning bestuur 
Annemiek Bosschart   Beheer info@spartaermelo.nl 
Manon Zijlstra - Riedeman  Beheer website www.spartaermelo.nl en Facebook algemeen  
Muriel van den Nagel   Vormgeving en huisstijl 
Nathanie Heimensen   Beheer adreslijst bestuur en lesgevers 
René Linthuis    Sporttechnisch adviseur 
 
Lesgevers 
 
Dans       Trampoline 
Arjanne Termaat     Alice Linthuis – hoofdcoach   
Don Raven      Fleur de Rook 
Gerlinde van den Ham (tot juli 2024)   Tamar Foppen 
Marlon Japenga      Tessa de Parra 
Rhodé Schalk       
Roby Linthuis 
Sascha van den Hazel (vanaf sept 2024) 
Suzan Guliker-Kuijpers (vanaf sept 2024) 
 
Gym en Turnen     Freerunning 
Sandra Rakhorst – hoofdcoach   Stephan Doosje 
Esther Crama 
Hans van Zetten      Vitaal  
Kaylee van Dam (tot juli 2024)   Jeannette Hamstra 
 
 
      
 
 
 
 
 

mailto:info@spartaermelo.nl
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Onderscheiden leden 
 
Op 5 juli 2024 is de heer H.R. baron van Isselmuden overleden. Hans van Isselmuden heeft zich als 
penningmeester jarenlang bestuurlijk ingezet voor Sparta Ermelo. Ook na zijn aftreden bleef hij als 
erelid zeer betrokken bij de vereniging door het bijwonen van de Algemene Ledenvergaderingen en 
het voeren van de kascontrole.  
 
Erevoorzitter     Gouden spel van Verdienste 
Dhr. W. Roelofs (1999)   Dhr. W. Roelofs (1991) 
 
Erelid      Leden van Verdienste 

Mevr. M. Koerten-van Diermen  Dhr. H. van Diermen 
Mevr. J. de Ruiter    Dhr. F. Nieboer 
Dhr. E. Hilbrink (1999)   Dhr. C.R. van den Heuvel 
Mevr. B. Hoeve-Smit (2018)   Dhr. J. Cornelissen (2024) 
 
Bondsonderscheidingen: 
 
Erespeld     Gouden speld van verdienste 
Dhr. W. Roelofs (1988)   Dhr. C.R. van den Heuvel (1987) 
Dhr. C.R. van den Heuvel (1991)  Mevr. M. Koerten-van Diermen 
Dhr. E. Hilbrink (2005)   Mevr. J. de Ruiter 

Dhr. E. Hilbrink (2002) 

Zilveren speld van verdienste   
Dhr. H. van Diermen    Bronzen speld van verdienste 
Dhr. W. Roelofs    Mevr. A. Kosters (1996) 
Dhr. C.R. van den Heuvel   Dhr. H.R. van Isselmuden (2001) † 

 

Speld 25 jaar trouw lid 
Mevr. A. Bos (1988)    Mevr. H. Verburg (2016) 
Mevr. M. Jansen (1988)   Mevr. N. van Diermen (2016) 
Mevr. A. Nijhof (1988)    Mevr. A. Mijnten (2016) 
Mevr. G. v.d. Vlis (1988)   Mevr. Y. van Uhm-Philippi (2016) 
Mevr. A. Tange-Steenbruggen (1996) Mevr. J. Hoeve-van 't Spijker (2017) 
Dhr. L. van Herk (2006)   Mevr. L. van 't Zand (2018) 
Mevr. A. Pul-van Nieuwenhuizen (2003) Mevr. C. Lubbersen (2019) 
Dhr. H. Siderius (2003)   Mevr. M. Autsema (2019) 
Mevr. S. Guliker-Kuijpers (2012)  Mevr. M. Mulder (2019) 
Mevr. B. Hazeleger (2012)   Mevr. C. van Panhuis-Boeve (2020) 
Mevr. B. Hoeve-Smit (2013)   Mevr. J. Kamp-Fijan (2021) 
Mevr. M. van het Maalpad (2016)  Dhr. R. Linthuis (2023) 
Mevr. M. Bontan (2016)   Mevr. M. Zijlstra-Riedeman (2024) 
 
Speld 50 jaar trouw lid   Internationale onderscheidingen: 
Mevr. A. Jansen    Gymnaste de classe du monde: 
Mevr. M. Jansen    Mevr. N. Kruger (1987) 
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Notulen 110de Algemene Ledenvergadering  
(12-02-2024) 
 

1. Welkom door de voorzitter 
Voorzitter Hans van Zetten verwelkomt even na 20:00 uur leden en vertegenwoordigers van 
jeugdleden op de 110de Jaarvergadering van de vereniging. Sparta is ook 110 jaar oud. Sparta heeft 
in 1988 de Zilveren Pauw gekregen van de gemeente. We waren de Zilveren Pauw een aantal jaren 
kwijt. Gelukkig is deze sinds twee jaar weer boven water. 
Hij noemt de namen van de bestuursleden en hun functie. Daarna stelt elke deelnemer aan de ALV 
zich voor met het noemen van naam en verbondenheid met Sparta.  
 

2. Mededelingen 
Bericht van verhindering is ontvangen van de leden Joyce Hazelof, Carin de Rook – van den 
Heuvel, Fleur de Rook, Jeanette Hamstra, Annette Bouwman, Nikki Lankman, Marianne Schalk, 
Charlotte Dijkhuis, Rhodé Schalk, Gerlinde van den Ham, Tamar Foppen, Tessa de la Parra, 
Francis van de Wiel, Priscilla Hegeman, Margriet van de Pol, Christine Schuurkamp, lid van 
verdienste Carel van den Heuvel, erelid Jacqueline de Ruiter, erevoorzitter Wout Roelofs en de 
vertrouwenscontactpersonen Ron van Vliet en Debora Blok. 
 
Het aantal deelnemende leden komt op 30. Alle onderliggende stukken voor deze ALV staan op de 
website onder het kopje vereniging. 
 

3. Vaststellen van de agenda 
De ledenvergadering stelt concept agenda ongewijzigd vast.  
 

4. Vaststellen van notulen ALV 13-02-2023 
De ledenvergadering stelt de concept Notulen van de gehouden ALV op 13 februari 2023 
ongewijzigd vast. De voorzitter dankt Christine voor de samenstelling.  
 

5. Vaststellen van Bestuurlijk en sporttechnisch Jaarverslag 2023 
o Toelichting op bestuurlijk jaarverslag:  

• De bestuurssamenstelling is gedurende het jaar gewijzigd. Kirsten Hoornweg is vorige ALV 
benoemd tot bestuurslid HR. Zij is tussentijds gestopt. Hiervoor is Linda van Woudenberg in 
de plaats gekomen. Zij draait al wel mee, maar moet nog benoemd worden door de ALV. 

• Sponsoring is tot nu toe door afdelingen zelf geregeld. De wens bestaat om dit 
verenigingsbreed te organiseren, onder andere verenigingskleding. Dit is door Erik van de 
Bunt opgepakt. 

• Juryleden is een knelpunt geweest, vooral bij Turnen. Gelukkig is er bij turnen ook een 
coördinator gekomen voor juryzake: Jantine Wallet. Er is in 2023 een cursus geweest voor 
juryleden, die is bijna afgerond. 

• Sportcentrum Zanderij is recent opengegaan. Dat moest voorbereid worden. Zo’n grote 
verhuizing heeft aardig wat voeten in aarde. Daar zijn vooral Jaco Cornelissen en René 
Linthuis druk mee bezig geweest de afgelopen jaren. Zo is het lesrooster aangepast, 
waardoor sommige trainers nu op andere dagen lesgeven. Alle spullen zijn verhuisd. 
Enzovoorts. 

• Communicatie is ook in 2023 actief voortgezet. De Spartaan en de kaderbrief worden 
regelmatig verstuurd. Van wedstrijden, demonstraties et cetera wordt een verslag op de 
website geplaatst, in de krant en op social media. 

• Het bestuur vergadert elke maand. Om de maand sluiten de coördinatoren aan. Deze waren 
eerst bij de voorzitter thuis. Naarmate de groep groeide, paste het niet meer in zijn huis. De 
laatste maanden mogen we gebruik maken van de bestuurskamer van EFC ‘58.  
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• Ledenadministratie was in 2022 al uitbesteed. Dat liep in het begin niet zo soepel, het loopt 
nu een stuk beter. 

• Vertrouwenscontactpersonen hebben in 2023 geen meldingen ontvangen. 

• De statuten zijn de vorige ALV goedgekeurd en in april 2023 bij de notaris gepasseerd. 
Daarbij hoort een Huishoudelijk Reglement. Die is dit jaar opgesteld. En komt later deze ALV 
aan de orde. 

• Ook in 2023 is het nodige materieel vervangen. In het jaarverslag staat de opsomming. 

• Grote Clubactie heeft in 2023 een recordopbrengst geleverd. € 8889,60 is er opgehaald. 
Vooral Kimberley Schotsman heeft hier veel werk voor verzet. Nogmaals dank en 
complimenten aan Kimberley. 

• Ledenwerfacties hebben we weer gedaan. De gewenste ledengroei is echter niet 
gerealiseerd. 

• Kaderscholing bestond in de zomer van 2023 uit de EHBO-sport cursus. De namen van de 
geslaagde lesgevers staan in het jaarverslag. 

• De salarisverwerking van de werknemers van Sparta is uitbesteed aan SportSupport. De 
ledenadministratie is uitbesteed aan SportAMS. Dit zijn betaalde diensten. Voor de rest 
draait Sparta op vrijwilligers. 

 
Toelichting op Sporttechnisch Jaarverslag Dans door Bianca Hazeleger – coördinator Afdeling 
Dans.  
We hebben afscheid moeten nemen van leidster Suzan Guliker. Er zijn ook nieuwe lesgevers 
begonnen, Gerlinde en Roby zijn les gaan geven. We hebben mooie resultaten gehaald met als 
kers op de taart de eindshow in juli. Met alle vrijwilligers is er een mooi jaar gehad. Bianca is een 
trotse coördinator. 
 
Toelichting op Sporttechnisch Jaarverslag Trampolinespringen door Alice Linthuis – hoofdcoach 
Afdeling Trampolinespringen.  
Trainersteam bestond uit Tessa, Tamar, Jilde, Alice en Joyce als coördinator. We hebben de DTA 
(Dutch Trampoline Academy) op zaterdag, dat draait nog steeds gestaag. De lesgroepen kunnen 
wat vulling gebruiken. Het aantal leden groeit langzaam weer wat.  
We hebben weer meegedaan aan buitenlandse wedstrijden. Dat ging hartstikke goed.  
Vorig jaar hebben we een DMT (Dubbel Mini Tramp) aan kunnen schaffen. We hadden gehoopt een 
groep daarmee te kunnen vullen, maar dat is niet gelukt. Door de verhuizing naar de Zanderij is er 
geen ruimte in het rooster. Hij wordt wel gebruikt tijdens de regulieren lessen, maar er is geen 
aparte les(groep) voor. We hopen er komend jaar ruimte voor te kunnen maken in het rooster. 
 
Toelichting op Sporttechnisch Jaarverslag Gym & Turnen door Hans van Zetten in de hoedanigheid 
van lesgever Peuter- en kleutergym.  
Peuter- en kleutergym gaat heel goed, er zijn nu zo’n 100 kinderen die sporten op de 
zaterdagochtend. Vitaal past helaas niet in de Zanderij. De jongensgroep is helaas gestopt, omdat 
Gido Blom na 5 jaar gestopt is en er is geen vervanging. 
De uitslagen van Turnen staan in het jaarverslag. Sandra Rakhorst geeft aan dat er mooie 
resultaten zijn behaald, zowel groep als individueel niveau. De uitslagen staan in het jaarverslag. 
 
Toelichting op Sporttechnisch Jaarverslag Freerunning door Kimberley Schotsman – coördinator 
Afdeling Freerunnen.  
Helaas hebben we afscheid moeten nemen van twee trainers, Ronald Loedeman en Jan-Willem 
van Broekhoven. Die zijn na 12 jaar gestopt met lesgeven. Er is nu nog één lesgever, Stephan 
Doosje. Die is van donderdag naar de woensdag verschoven sinds we in de Zanderij zitten. 
Afgelopen jaar hebben we meegedaan aan de eerste Freerunacademy Speedrun in Zeewolde. 
Daar heeft een Spartaan gewonnen in zijn leeftijdscategorie (11-12 jaar). 
 



 Jaarverslag 2024 
 

8 
 

De voorzitter dankt de kaderleden die een bijdrage hebben geleverd aan het Jaarverslag. 
 

6. Verslag en advies van de Kascommissie, vaststellen Kascommissie 2024 
De Kascommissie onderzoekt namens de Ledenvergadering het financieel beheer door de 
penningmeester, de rechtmatigheid van uitgaven en de juiste weergave in het Financieel verslag 
2023. Vervolgens adviseert de Kascommissie de ALV. Arjen van Vliet leest het ondertekende 
verslag van de Kascommissie voor:   
 

 
   

7. Toelichting Financieel Jaarverslag 2023 
Penningmeester Robert Jongman geeft een toelichting op de Resultaten 2023. We zijn in 2023 
geëindigd met een kleine plus van € 1500,--.  
We hebben mooie inkomsten uit Grote Clubactie. Er zijn wat minder leden dan begroot, de de 
contributie valt wat tegen ten opzichte van de begroting. Er is wat minder lesgegeven, dus de 
zaalhuur en kosten voor lesgevers zijn iets lager. De verhoogde bestuurskosten worden vooral 
veroorzaakt door het uitbesteden van de ledenadministratie en de salarisverwerking. Bestuursleden 
en afdelingscoördinatoren zijn onbezoldigd vrijwilligers en bestuurs-vergaderingen vinden zonder 
kosten plaats. Eerst bij de voorzitter thuis, later bij EFC ‘58. Ter vergadering zien we een kleine fout 
in de formule. Deze is ter plaatse aangepast. Het wordt aangepast in het jaarverslag. 
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Vervolgens licht de penningmeester de Balans per 31 december 2023 toe. We hebben wat 
materialen staan, met name trampolines. Deze hebben een lage waarde, omdat ze gefinancierd zijn 
door de gemeente. We hebben nog een aantal debiteuren, met name het Jeugdsportfonds en 
contributie die in januari is geïnd maar betrekking heeft op december. 
Het banksaldo staat op de balans. We hebben wat reserves. Met name de reserve voor de nieuwe 
accommodatie. Die moeten we ook betalen aan de nieuwe accommodatie. Die factuur is nog niet 
binnen, maar gaat wel komen. Dan valt deze post weg. Er is een jubileumfonds waar we elk jaar in 
reserveren.  Een potje voor materieelvervanging. En voor de afdelingen zijn er reserves, omdat (op 
dans na) de afdelingen geen eigen potje beheren. 
 
De ledenvergadering volgt het advies van de Kascommissie, stelt het Financieel Jaarverslag 2023 
vast en dechargeert de penningmeester voor het financieel beheer en het Bestuur voor het 
financieel beleid.  
 
Samenstelling kascommissie 
De kascommissie voor komend jaar wordt vastgesteld. Arjen is twee keer geweest, dus treedt af.  
Ilse en Harald Wolkenfelt zijn beide één keer geweest. Die kunnen nu kascommissie zijn. Daar zijn 
zij toe bereid. Er moet nog wel een reserve komen. Erik van de Bunt stelt zich kandidaat als 
reserve. Hiermee is de kascommissie vastgesteld. 
 

8. Bespreking en vaststellen Begroting 2024 
Penningmeester Robert Jongman geeft toelichting op de voorgestelde Begroting 2024. Deze is aan 
de inkomstenkant gebaseerd op een kleine ledengroei. Niet te grote groei, want de groei viel vorig 
jaar ook tegen.  
Aan de uitgavenkant staan daar verhoogde uitgaven tegenover aan bondscontributies (stijgt mee 
met het aantal leden), salarissen en vergoedingen aan leiding en zaalhuur. De zaalhuur valt tegen, 
de gemeente vraagt een hele hoge zaalhuur. Hans en Jaco zijn hierover nog in gesprek met de 
gemeente. Voorzichtigheidshalve moeten we wel hoge huurkosten opnemen in de begroting.  
 
Hans licht de huurverhoging toe. Vrij laat in december hebben we een brief gekregen met de 
nieuwe tarieven. Dat is een verhoging van ruim 52,5%. De dag erna hebben we de 
huurovereenkomst al gekregen. Er is een gesprek geweest met Interactie Sportbedrijf. Dat was een 
goed gesprek, maar heeft geen resultaat gehad. Daarop hebben we een brief geschreven aan 
Interactie met een zakelijke analyse van wat we eerder betaalden en wat we nu moeten betalen. 
Daarin ook het onderbouwde voorstel om € 18,50 per uur te betalen. Onzes inziens zijn de 
argumenten ijzersterk. De discussie die we onderling voeren houden we uit de publiciteit.  
Nota bene, we betalen voor de hele Spartazaal, of we deze nou wel of niet helemaal gebruiken. 
 
Achtergrond: Jaco is al tien jaar bezig met de bouw van en de overgang naar de Zanderij en al 
zeker drie jaar met de huurprijzen. In 2017 is vastgesteld dat we een eigen bijdrage moesten 
betalen aan de nieuwe accommodatie.  
Met de overgang naar de Zanderij zijn de gesprekken met Interactie om de materialen van Sparta 
over te nemen. Dan zijn er geen ingewikkelde constructies voor verrekening nodig als onderwijs 
gebruik maakt van onze materialen. Dat betekent ook dat we de reservering voor materiaal niet 
meer nodig hebben in de begroting. Immers, Interactie zorgt dan voor onderhoud en vervanging. 
Deze reserves investeren we om de huurverhoging op te kunnen vangen.  
 
We hebben daarom een negatieve begroting opgesteld. Dit is wel een worstcasescenario. Het leidt 
echter wel tot de noodzaak om de contributie te verhogen. 
 
Vraag Adjo Emous: heeft de gemeente een reactietermijn gegeven?  
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Antwoord: Nee. We gaan komende weken wel in gesprek. Maar een termijn ligt niet vast. Dit 
moeten we ook gedegen en goed doen. Dit is ook een schaakspel met meerdere spelers. Dit 
moeten we oplossen met lobby. En zolang wij geen huur betalen, is dat voor ons geen probleem. 
Wij hebben 25 januari 2024 een brief naar Interactie gestuurd, de bal ligt bij hen. 
 
Vraag Linda de Vries: we betalen nu helemaal geen huur. Wat zijn de gevolgen hiervan?  
Antwoord: Nog niets. Mocht men dreigen met een deurwaarder, dan zal er ongetwijfeld een 
oplossing worden gevonden. Dit moet niet juridisch uitgevochten worden, maar met lobbyen en 
inmasseren. 
 
Met de uitgebreide toelichting van Jaco is de begroting voor 2024 vastgesteld. Dank aan 
penningmeester Robert voor het opstellen van de begroting. 
 

9. Bespreking en vaststellen contributies 2024 ingaande 1 maart 2024 
Er staat per 1 maart, maar het moet per 1 februari zijn. Vicevoorzitter Jaco licht toe: 
 
Afgelopen jaren is de contributiesystematiek al vereenvoudigd en geharmoniseerd. Er zijn al 
kortingen (op meerdere uren sporten) afgebouwd. We zijn bij de opbouw van de contributie 
uitgegaan van een groter ledenbestand. Corona heeft daarbij roet in het eten gegooid. Dus we 
kunnen de kostenstijging niet opvangen door ledengroei. De laatste stap in de harmonisatie is nu 
het voorstel dat nu voor is gelegd. Voor Trampoline, Gym & Turnen en Freerunnen waren toeslagen 
voor materiaal opgenomen. Met de overgang naar de Zanderij en het overnemen van materieel 
door Interactie, is de noodzaak van de toeslag vervallen. Op basis hiervan is het voorstel gemaakt.  
 
Twee groepen worden hierdoor harder geraakt.  

• Peuter- en kleutergym gaan van driekwartier naar een uur, omdat het inrichten van de zaal 
veel tijd vraagt. Daarom gaat voor hen het tarief omhoog.  

• De tweede groep die geraakt wordt, is Dans. Dat wordt als volgt gecompenseerd: 

• Lesweken: Dans volgde de afgelopen jaren minder lessen (38 weken in plaats van 40). Dit 
wordt gelijkgetrokken met de rest van de afdelingen. 

• Materieel: spiegelwanden, geluidsapparatuur zijn al aangeschaft afgelopen jaar. En er 
worden nog nieuwe materialen (spiegels) aangeschaft. 

• Wedstrijdgelden voor Dans worden al vanuit de vereniging betaald (in tegenstelling tot de 
rest van de afdelingen). 

• En er wordt een bedrag ter beschikking gesteld voor kleding.  

• Hiermee wordt voor dans de eigen bijdrage tot een minimum of zelfs tot nul gereduceerd.  
 
Met deze overall verhoging hopen we ook de huurverhoging op te kunnen vangen.  
 

• Vanuit de leden van Dans wordt onder andere het volgende aangegeven: 

• Het overleg vooraf wordt gemist. Ook de uitleg of onderbouwing vooraf ontbrak. Nu wordt 
men ineens geconfronteerd met een forse verhoging. Dat raakt mensen in de portemonnee, 
zeker met meerdere dansers in het gezin. 

• Door zo’n verhoging verliezen we misschien wel leden, want voor sommigen is het met een 
hogere contributie niet te betalen. 

• We moeten goed kijken naar de faciliteiten voor Dans. In de nieuwe zaal zijn nog wel wat 
wensen. 

• De compensatie voelt nog niet concreet. Het voelt als Dans nu moet gaan betalen voor de 
materialen van de andere afdelingen. 

• De vrees bestaat dat er evengoed nog steeds geld moet worden bijgelegd door de dansers 
voor bijvoorbeeld kleding en wedstrijden. 
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• Kan worden gegarandeerd dat er rond de zomer en volgend jaar niet weer een 
contributieverhoging komt? 

• Werden de wedstrijden niet al betaald? 

• Dit voorstel lijkt niet in het Huishoudelijk Reglement geregeld te zijn. 
 
 
Antwoorden: 

• Het bestuur had dit eerder moeten communiceren. De schriftelijke onderbouwing op de 
contributieverhoging en harmonisatie van de contributie volgt deze maand.  

• We kijken naar de faciliteiten voor Dans. Wensen worden geïnventariseerd. 

• De compensatie bestaat deels al. Er worden al drie wedstrijden per seizoen betaald vanuit 
de vereniging en vanuit de opbrengst van de Grote Clubactie. Die afspraak is jaren geleden 
gemaakt toen de wedstrijden nog € 15,-- per dans kostten. Tegenwoordig kosten wedstrijden 
€ 30,-- of € 40,-- of soms zelfs € 8,-- per danser. Dit hogere bedrag wordt nog steeds vanuit 
de vereniging betaald. De coördinator geeft aan dat de afdeling Dans er door dit voorstel op 
vooruit gaat. De eigen bijdrage van ouders zal dalen en misschien zelfs verdwijnen. 

• We kunnen niet garanderen dat de contributie in 2025 niet stijgt. We weten namelijk niet wat 
de gemeente doet met de huurprijs. Daar zijn we van afhankelijk. In het jaar 2024 zal de 
contributie niet nog een keer stijgen. 

• Het Huishoudelijk Reglement is opgesteld voor we de huurprijzen kregen en voordat het 
contributievoorstel is gemaakt. Dit is er dus nog niet in meegenomen. Dit zullen we alsnog 
bekijken. 

 
Kunnen we met deze belofte wel een besluit nemen vanavond? Alternatief is een nieuwe ALV over 
een maand. 
De voorzitter brengt het contributievoorstel in stemming.  

• Stemmen voor: 25 stemmen 

• Stemmen tegen: 3 stemmen 

• Onthouding: 2 stemmen 
Het voorstel tot contributieverhoging is aangenomen met 25 tegen 3 stemmen. 
 
Intermezzo 
Eline Westhuis is aangesloten op verzoek van de voorzitter. Zij heeft in 2023 een exceptionele 
prestatie geleverd. Eline is 6e geworden in de finale van het WK Trampolinespringen in Birmingham. 
Eline Westhuis ontvangt uit handen van Hans van Zetten een glazen oorkonde. Gefeliciteerd Eline. 
 

10. Bestuurssamenstelling 
a. Vicevoorzitter Jaco Cornelissen treedt af en is niet herkiesbaar. Na 11 jaar in het bestuur is 

dit een groot gemis voor Sparta. Eerst was Jaco al betrokken om sponsoring te regelen en 
als ouder van trampolinespringsters. Daarna als penningmeester in het bestuur en tijdens de 
zware coronajaren ook als voorzitter. De laatste twee jaar als vicevoorzitter ter 
ondersteuning van Hans als voorzitter. Hans bedankt Jaco voor zijn onmetelijke bijdrage met 
een glazen oorkonde als herinnering. Hans draagt ter plaatse Jaco voor als lid van 
verdienste. Dit voorstel is bij acclamatie (onder luid applaus!) aangenomen. Jaco 
gefeliciteerd met dit predicaat. 

 
b. Secretaris Christine Brouwer – Kooijmans treedt af en is niet herkiesbaar. De voorzitter 

bedankt Christine voor haar bijdrage met het prachtige boek “Hij staat” over Hans van 
Zetten, geschreven door Marijn de Vries en Lidewey van Noord. 

 
c. Nanda Balallo stelt zich kandidaat voor de functie van secretaris. Nanda is moeder van 
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trampolinespringster Yasmin (15) en freerunner James (9). Sinds twee jaar is Nanda 
betrokken bij Sparta als speaker bij wedstrijden en samen met Joyce beheert zij de 
Facebookpagina van trampolinespringen. Nanda Balallo is bij acclamatie benoemd tot 
bestuurslid.  

 
d. Bestuurslid HR Kirsten Hoornweg is op eigen verzoek tussentijds afgetreden. Zij is 

tussentijds vervangen door Linda van Woudenberg, die nu bestuurskandidaat is. Linda is 
geïntroduceerd in De Spartaan van 6 oktober 2023. Linda van Woudenberg is bij acclamatie 
benoemd. 

 
11. Bespreking en vaststelling Huishoudelijk Reglement 

In december 2023 is het concept van het Huishoudelijk Reglement gedeeld.  
Vraag Linda de Vries: artikel 24 is niet duidelijk gezien de eerder besproken contributieverhoging.  
Antwoord: Dit zal worden bekeken. Hetgeen eerder is besproken staat in de notulen, dus is geldig. 
Vraag Adjo Emous: wordt de toelichting op de contributie nog als onderdeel van de notulen 
opgenomen? 
Antwoord: ja. 
Verder zijn er geen vragen of opmerkingen. Met dank aan Christine Brouwer voor het werk, wordt 
het Huishoudelijk Reglement vastgesteld. 
 
Intermezzo 
Ook René Linthuis heeft ongelofelijk veel tijd gestoken in het realiseren van het nieuwe 
sportcentrum. Na de verhuizing is René bijna dagelijks in de Zanderij te vinden. Daarom bedankt 
Hans van Zetten ook René Linthuis met een glazen standaard met inscriptie. 
 

12. Bespreking verenigingsdoelen 2024 
Alvorens over te gaan tot de rondvraag formuleert de voorzitter de verenigingsdoelen voor 2024. 
Deze zijn: 

• De materiele inrichting van de SPARTA-zaal in Sportcentrum Zanderij volledig op orde 
krijgen voor Gym&Turnen, Trampolinespringen, Dans en Freerunning. 

• Het afsluiten van een meerjaren gebruikersovereenkomst met Interactie Sportbedrijf waarin 
huurrechten, huurprijzen en eigendom/onderhoud van materieel is geregeld. 

• De zichtbaarheid en herkenbaarheid van de vereniging vergroten in sportkleding en een 
communicatiescherm in de SPARTA-zaal, teneinde de vereniging aantrekkelijk te maken 
voor sponsoring. 

• 100 nieuwe leden! Goed gevulde lesgroepen zijn nodig om huur- en personeelskosten te 
voldoen en selectieprogramma’s te blijven realiseren. 

• Volledig bemenst Verenigingsbestuur. Voldoende opgeleide juryleden en vrijwilligers voor 
een soepele werking van de verenigingsorganisatie. 

• Lesassistenten krijgen opleidingstraject aangeboden, lesgevers een zelf te kiezen 
bijscholingstraject. 

 
Vraag:  
De communicatie vanuit Interactie verloopt niet altijd soepel bij evenementen. Zou dit een apart 
verenigingsdoel kunnen worden?  
Reactie:  
Bestuurlijk is het contact met Interactie goed. René Linthuis heeft veel contact met Interactie, dat 
loopt ook goed. Bij evenementen zien we dat de communicatie niet altijd goed loopt. Dat moeten we 
met het verenigen van Sparta ook weer oppakken. Het hoeft niet als apart doel te worden benoemd. 
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13. Rondvraag 
Bertha Hoeve - Smit: wanneer is de opening van de Zanderij? 
Antwoord: 6 april 
 

14. Sluiting 
De voorzitter dankt alle leden voor hun deelneming aan de 110de Algemene Ledenvergadering. 
Hans sluit de vergadering en opent hiermee de borrel. 
 
 
Ermelo, 12 februari 2024 
 
Christine Brouwer-Kooijmans    Hans van Zetten 
Secretaris      Voorzitter



 Jaarverslag 2024 
 

14 
 

Verslag van de afdeling Gym & Turnen 
 
Coördinatoren 
Margriet van de Pol en Jolien Hoeve-van ’t Spijker. Mail: coordinatorturnen@spartaermelo.nl 
 
Peuter- en kleutergym 
De gymlessen voor peuters (2 en 3-jarigen) en kleuters (4 en 5-jarigen) vinden ook in 2024 
op zaterdag plaats onder leiding van gymmeester Hans van Zetten. Op 6 januari voor het 
laatst in de Wethouder Balvers sportzaal.  Vanaf zaterdag 20 januari in het Sportcentrum 
Zanderij, gelijktijdig met de trampolinetraining van de Dutch Trampoline Academy (DTA). Er 
zijn 3 lesgroepen peutergym (ouder&kindgym) en 1 lesgroep kleutergym. Peutergym is 
populair geworden in Ermelo. Daarom is er een maximale lesgroepgrootte van 30 peuters (+ 
hun ouders) gesteld. In totaal groeide het aantal peuters en kleuters naar 106 kinderen. 
Ouders helpen op toerbeurt gymmeester Hans bij het opbouwen van de “beweegtuin”. Dat 
neemt 45 minuten voor aanvang 1e lesgroep in beslag. De ouders van de kleutergroep 
ruimen alle toestellen en matten weer op.  De 16-jarige Yasmin Balallo is het gehele jaar 
lesassistent bij de 3e peutergroep en kleutergroep.  
 
Nijntje Beweegfeest 
Elk half jaar is afgesloten met het nijntje beweegfeest. In 2024 vonden deze plaats op 6 juli 
en 21 december. Alle deelnemende kinderen ontvangen dan een herinneringsdiploma. 
Peuters vanaf 3 jaar die meer dan 20 gymlessen hebben gevolgd, ontvangen van de KNGU 
het beweegdiploma 1. Op 5-jarige leeftijd kom je in aanmerking voor het beweegdiploma 2.   
Voor kleuters die 6 jaar worden is de flyer “Van kleuter naar gymsporter” ontworpen. De 6-
jarige krijgt een routekaart mee waarin de gymsporter een kennismakingsles volgt bij turnen, 
trampolinespringen, dansen en freerunning. Daarna kiezen kleuter met ouders, geadviseerd 
door gymmeester Hans, waar het lidmaatschap wordt voortgezet. Advies aan gymsporters is: 
kies voor 2 lessen per week.  
 
Vitaal = Gym voor senioren 
Op maandagochtend zijn 2 lesgroepen Vitaal actief in sportcentrum Triade. De lessen 
worden sinds 1987 gegeven door Jeannette Hamstra. De lesgroep 50+ telt 11 leden (groei 
+1) en de lesgroep 75+ telt 14 leden (groei +3). De senioren kregen veel waardering op het 
evenement SPARTA UNITED 
 
Turnen voor meisjes 
SPARTA biedt in 2024 turnlessen (van 60 minuten) aan voor meisjes vanaf 6 jaar. Er zijn 2 
lesgroepen 6 t/m 8 jaar en 1 lesgroep 9+, met Sandra Rakhorst als trainster. Gelet op haar 
baan overdag als lerares lichamelijke opvoeding in het onderwijs gaf Sandra tijdig aan te 
willen stoppen met de lesgroepen. Een opvolgend train(st)er was niet voorhanden. Door de 
verhuizing van de freerunning-lessen van woensdag naar donderdag, kwam de Beweeghal 
op woensdagnamiddag beschikbaar voor 3 aansluitende turngroepen. Toen besloot Hans 
van Zetten (tijdelijk) te willen waarnemen met het nevendoel om assistenten op te leiden tot 
zelfstandig lesgever. Vanaf augustus is Ilsa de Leeuw als assistent-trainster bij alle groepen 
en in opleiding tot zelfstandig lesgever.   
 
Lesassistenten zijn verder Yasmin Balallo en Evy Pijnacker (1e groep 6-8), Mira Shatra en 
Sanne Folkers (2e lesgroep 6-8), Fleur Eilander en Sanne Folkers (3e lesgroep 9+). Vanaf 
september worden ook ouders betrokken bij de turnlessen als assistent: Cor van 
Looijengoed en Willemijn van Lagen (1e lesgroep), Celine van der Does en Rachel Klaassen 
(2e lesgroep), Nicolien Pul en Laura Jansen (3e lesgroep). Met deze assistentie kan in elke 
lesgroep veilig, met plezier en progressie op vier toestellen gelijktijdig worden geturnd. Het 

mailto:coordinatorturnen@spartaermelo.nl
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gevolg is een sterke groei van het aantal jeugdleden in 2024:  
 
1e lesgroep van 12 naar 25 leden 
2e lesgroep van 12 naar 26 leden 
3e lesgroep van 11 naar 22 leden     
 
In totaal 73 jeugdleden. Hieruit blijkt de populariteit van turnen voor meisjes in Ermelo.  
 
SPARTA UNITED 
Op zaterdag 26 oktober vindt in Sportcentrum Zanderij SPARTA UNITED plaats, een 
demonstratie door zoveel mogelijk les- en wedstrijdgroepen voor familieleden en vrienden. 
De kleutergroep tekende voor het openingsnummer. En de senioren toonden hun vitaliteit 
met een work-out. De lesgroepen turnen voor meisjes toonden hun kunnen op sprong, brug, 
balk en vloer.  
 

 
6 januari 2024 – allerlaatste SPARTA-les in Wethouder Balvers sportzaal door peuters & kleuters 
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Jaarverslag Turnen 
Behaalde resultaten selectie 2024 
 
Januari   
Voor het eerst trainen in de zanderij 
 
Februari  
Team  
2e plaatsingswedstrijd niveau 4,6, E, H 
Team niveau 4 – 1e plaats  
Team niveau 6 – 1e plaats  
Team niveau H – 1e plaats 
Team niveau E – 3e plaats  
 
Individueel: 
Sanne Folkers – 1e plaats 
Fleur Eilander – 2e plaats  
Evy Pijnacker Hordijk – 2e plaats 
Liz van Den Bosch – 2e plaats 
Benthe Hoeve – 2e plaats 
Wieske Paulus – 3e plaats 
 
Meetmoment jong talent  
 
 
 
 
 
 
Maart  
Team  
2e plaatsingswedstrijd niveau 4, 5, E, F, G 
Team niveau E – 1e plaats 
Team niveau F – 1e plaats 
Team niveau G – 1e plaats  
Team niveau 4 – 1e plaats 
Team niveau 5 – 2e plaats 
 
Individueel: 
Nova Breman – 1e plaats 
Fleur Eilander – 1e plaats 
Isis Kremer – 1e plaats 
Britt de Mots – 2e plaats 
Vera Uljee – 2e plaats 
Ilse Koops – 3e plaats 
Sharayah de Hoop – 3e plaats 
Mirthe Knol – 3e plaats 
Aimee van der Sluis – 3e plaats 
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April  
 
Finale individueel middenbouw 
Liz van den Bosch 
Jana Lievers 
Benthe Hoeve 
Bente van Rijn 
Femke van der Wal 
Vera Uljee 
Fleur Eilander 
Febe Aerts 
 
Finale teams bovenbouw 
Team niveau F – 1e plaats 
Team niveau G – 4e plaats 
Team Niveau H – 2e plaats  
 
 
Finale individueel bovenbouw 
Evy Pijnacker Hordijk – 1e plaats 
Wieske Paulus – 1e plaats 
Ilse Koops – 1e plaats 
Ilsa de leeuw – 3e plaats 
Sharayah de Hoop – 3e plaats 
Monica van Nijhuis 
Sharane Bennink 
Bo van Rijn 
Lieke van de Beek 
Britt de Mots 
Sanne Folkers 
Felin Brandsen 
Senna Wallet  
Aimee van der Sluis 
Isis Kremer 
 
Juni 
 
Toestelfinales  
Sprong  
Aimee van der Sluis 
Senna Wallet  
Ilse Koops – 2e plaats 
Nova Breman 
Evy Pijnacker Hordijk 
Sanne Folkers – 2e plaats 
 
Brug 
Isis Kremer 
Nova Breman – 3e plaats 
Sharayah de Hoop – 3e plaats 
Bo van Rijn – 1e plaats 
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Sanne Folkers 
Wieske Paulus – 3e plaats 
 
 
Balk  
Aimee van der Sluis 
Isis Kremer – 1e plaats 
Senna Wallet  
Ilse Koops – 1e plaats  
Sharayah de Hoop 
Sharane Bennink 
Felin Brandsen – 1e plaats 
Sanne Folkers 
 
Vloer  
Senna Wallet 
Aimey Thielsch – 3e plaats 
Nova Breman – 3e plaats 
Sharane Bennink – 2e plaats 
Mira Shatra – 2e plaats 
 
Meetmoment 2 jong talent  
 
NK turnen samen met selectie leden  
 
 
 
September  
Trainsters en assistenten hebben een workshop gehad internationaal turntrainster Rietje 
Bijholt.  
 
 
 
Oktober  
Sparta United  
 
 
 
November  
 
Team  
1e plaatsingswedstrijd niveau 6, E, H 
Team niveau 6 – 2e plaats 
Team niveau H – 2e plaats 
Team niveau E – 3e plaats  
 
Individueel: 
Mira Shatra – 1e plaats 
Aimey Thielsch – 3e plaats 
Senna Wallet – 3e plaats 
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December  
 
Team  
1e plaatsingswedstrijd niveau 5 team 1 en 2, niveau G team 1 en 2 
Team 1 niveau 5 – 1e plaats 
Team 2 niveau 5 – 1e plaats 
Team 1 niveau G – 1e plaats 
Team 2 niveau G – 1e plaats 
 
 
 
 
Individueel: 
Vera Uljee – 1e plaats 
Anouk de Vries – 1e plaats 
Lieke van de Beek – 1e plaats 
Wieske Paulus – 1e plaats 
Evy Pijnacker Hordijk – 1e plaats 
Mirthe Knol – 1e plaats 
Febe Aerts – 2e plaats 
Monica van Nijhuis – 2e plaats 
Bo van Rijn – 2e plaats 
Ilsa de Leeuw – 3e plaats 
Sanne Folkers – 3e plaats 
Marit Bakker – 3e plaats 
Florien post – 3e plaats 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
Kampioenen 
Niveau 6 – seizoenskampioen 
Niveau F – seizoenskampioen 
Niveau H – 2e plaats seizoen  
Niveau 4 – 3e plaats seizoen 
Evy Pijnacker Hordijk – Niveau jeugd H 
Wieske Paulus – Niveau junior H 
Ilse Koops – niveau jeugd F 
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Opleidingen  
 
Ilsa de Leeuw is gestart met KNGU opleiding voor trainers en heeft de eerste fase afgerond 
 
Nova Breman, Evy Pijnacker Hordijk, Sanne Folkers, Mira Shatra, Bo van Rijn en Fleur 
Eilander behalen turn assistent niveau 1.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Jury TD1 behaald: 
Sandra Rakhorst 
Esther Crama 
Tara Ruitenberg  
Wieske Paulus 
Jonna van Dijk 
Hanneke Aerts 
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Jaarverslag Trampolinespringen 
 
2024, een jaar dat de trampolinetrainers, -springers en -ouders juichend inluidden. Want het tijdperk 
van dagelijks opzetten en opruimen van onze toestellen is voorgoed voorbij. Op 6 januari werden de 
nieuwe trampolinekasten creatief beschilderd door de trainers en op 8 januari zetten René en Alice 
(alsof het zo moest zijn) nog 1 laatste keer samen de trampolines op in de Zanderij. En toen brak een 
nieuw era aan voor de trampoline-afdeling.  
2024, een jaar waarin we 9 selectiespringers van een andere club noodgedwongen maar met liefde 
onder onze hoede namen. Een jaar waarin de hoofdtrainer besloot om dit haar laatste seizoen als 
hoofdtrainer te maken. Nog een era dat straks na 29 jaar wordt afgesloten. 
 
Het trampolineteam 2024 
Jilde Hagen  - Vrijdagrecreatie (tot juli 2024) 
Tamar Foppen  - Vrijdag-/woensdagrecreatie (meedraaien bij B-selectie) 
Tessa de la Parra - B-selectie, woensdagrecreatie, Dutch Trampoline Academy (DTA) 
Alice Linthuis  - A-selectie, Jong Talent, seniorenrecreatie, dinsdagrecreatie, DTA 
Joyce Hazelof  - Coördinator 
 
Ook zijn er 5 lesassistenten die gedurende het seizoen veel lesgeefervaring opdoen. Dit zijn: Sofie 
van Beekhuizen, Roos de Boer, Valérie van Vliet, Caro Binnerts en Fleur de Rook. De laatste 2 
hebben hun fundamentsfase goed afgerond. Zij zijn gestart met hun specialisatiefase en hopen medio 
2025 hun trainersdiploma op zak te hebben. 
 
Dutch Trampoline Academy (DTA) 
In 2019 heeft Sparta meegewerkt aan een samenwerking met andere trampolinecentra in Nederland. 
Samen hebben zij zich ten doel gesteld om het Nederlands trampolinespringen internationaal weer op 
de kaart te zetten. Dit na tegenvallende resultaten internationaal, met uitsluiting van Topsport binnen 
de KNGU tot gevolg.  
Door corona kon de samenwerking niet goed op gang komen, maar de nieuwe benaming Dutch 
Trampoline Academy (voorheen de oude TCG-training) is wel overgenomen door Sparta. 
De DTA heeft eind 2024 25 leden uit Amersfoort, Apeldoorn, Baarn, Ermelo, Harderwijk, Lelystad, 
Nijkerk, Uddel en Utrecht. 

 

De lesgroepen 
Het aantal lesgroepleden lijkt sinds 2022 langzaam weer te groeien. Het blijft een uitdaging om 
sporters boven de 12 jaar aan te trekken of langer vast te houden. Dit blijft een punt van aandacht 
voor 2025.  
Met de mogelijkheden van de nieuwe hal, en het springen van de scholen zijn de verwachtingen 
positief. 
De lesgroepen konden 19 maart weer deelnemen aan het periodieke diplomaspringen. Hier konden 
ze proberen weer een hoger diploma te behalen. Het was een gezellig event, waar veel ouders 
konden genieten van het springen van hun kinderen. 
Op 7 juni konden lesgroepleden van alle leeftijden weer strijden om het Clubkampioenschap. De 
tribunes zaten vol en het was een geslaagd toernooi. 

 
De wedstrijdgroepen 
 
Regionaal 
Een groep van 16 springers nam deel aan de regionale plaatsingswedstrijden. Ze sprongen 
individueel en synchroon en mochten 3 keer naar Ruurlo afreizen. Van de 16 springers mochten er 10 
springers naar het NK in Ahoy in juni. De 7-jarige Iefke Schouten die vorig jaar nog 5e werd, behaalde 
nu het brons op het NK bij de Instappers 3e divisie. Pupil Doris van de Bunt behaalde een mooie 6e 
plaats op het NK. Bij de pupiljongens won James Balallo verrassend het goud. Samen met zijn 
synchroonpartner Wessel Helmans behaalde hij ook brons op het NK. Marie-Elise van ’t Hof en 
partner Valérie van Vliet werden vierde bij de Jeugdmeisjes II. Juniorspringer Sem van de Beek werd 
tweede bij de junioren.  In de 2e divisie won de Oekraïense Aisel Babina verrassend het goud bij de 
Jeugdmeisjes.  
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Landelijk 
13 springers van Sparta namen deel aan de landelijke plaatsingswedstrijden. Daarvan wisten 7 zich 
individueel te plaatsen voor het NK. Bij de Eredivisie dames reikte Eline Westhuis het verst met een 5e 
plaats in de finale. Met FlikFlak Den Bosch-partner Megan Brouwers behaalde ze synchroon het 
zilver. Bij de juniormeisjes Eredivisie wonnen Thirza van Boxtel en Chemène Hazelof onverwacht 
goud met synchroon. Bij de 1e divisie dames was er verrassend goud voor Caro Binnerts. De zusjes 
Ilse en Lara Wolkenfelt wonnen samen het brons bij synchroon. 
 
DMT 
Wegens ruimtegebrek in de Beweeghal van de Zanderij heeft het DMT-springen geen ontwikkeling 
kunnen doormaken in 2024. In 2025 wordt gezocht naar een oplossing. 
 
Internationaal 
Het internationale seizoen begon in februari voor Sparta weer met de Barmstedtcup in Barmstedt 
(DUI). Hieraan namen 16 springers deel. Met name bij de Elite-dames was Sparta goed 
vertegenwoordigd. Emy Engel behaalde daar het zilver, terwijl de nummer 1 geplaatste Eline Westhuis 
in de finale door een misser 8e werd. In de open klasse wist Sofie van Beekhuizen het zilver te 
behalen. In maart werd weer de tweejaarlijkse Dutch Trampoline Open georganiseerd in Alkmaar. Een 
populair en zwaar bezet toernooi met sporters van over de hele wereld. Sparta nam deel met 14 
springers. Eline Westhuis wist met partner Megan Brouwers het zilver te behalen.  
 
In juli sloten de springers het voorseizoen af met de internationale Scalabiscup in Santarem (POR). 
Beste prestatie daar was het verrassende brons van Twan Rieksen. In oktober nam een handjevol 
springers deel aan de Friendshipcup  in Jablonec (CZ). Nieuw lid Ralph van Tilborg wist helaas niet de 
halve finale te bereiken. Eline Westhuis en nieuw lid Tess Ignatius lukten dat wel. De finale bleek 
echter een te grote uitdaging. Ignatius wist met gelegenheidspartner Lina Uljee van Triffis Alkmaar wel 
het brons te behalen bij synchroon. 
 

 WK / World Age Group Competition 
In het jaar van de Olympische Spelen wordt er geen WK of WAGC georganiseerd. De sporters mogen 
zich in 2025 weer proberen te plaatsen voor het WK of de WAGC, gepland in het najaar in Pamplona 
(Spanje). 

 
De teamwedstrijden 
In het tweede deel van 2024 werden weer de plaatsingswedstrijden voor teams gesprongen. Door de 
aanwas in de selecties namen maar liefst elf teams van Sparta deel in de categorieën  3e, 2e, 1e en 
Ere-divisie. Zes teams wisten zich te plaatsen voor het NK Clubteams, dat dit keer plaats vond in 
Alkmaar. Het eredivisie-team was niet in vorm en bereikte de 5e plaats. Beide senior 1e divisieteams 
wisten zich te plaatsen voor de laatste keuzeronde. Daar wist het team met Caro Binnerts, Alyssa 
Bouwmeester, Ilse en Lara Wolkenfelt verrassende het goud te bemachtigen. Ze werden op de voet 
gevolgd door hun clubgenoten Marijn van Ardenne, Britt Kroon, Lyan Schol en Joëlle van der Lek. Het 
juniorteam van Sterre Borgers en Ilse Wouters mistte de zieke Saar Harmsen en werd buiten 
mededinging derde in hun categorie. Het 2e divisie-team mistte op 0,3 het brons. Het 3e divisie-team 
met Valérie van Vliet, Marie-Elise van ’t Hof en Lynn van Braak wist verrassend het zilver te behalen. 
 
Juryleden en vrijwilligers 
Ook dit jaar willen we weer onze juryleden en andere vrijwilligers bedanken! Zonder jullie kan de 
selectie niet aan wedstrijden deelnemen. ALLEMAAL ENORM BEDANKT VOOR JULLIE INZET!! 
 
Sponsoren in 2024 
In 2024 werd de ploeg in nieuwe wedstrijdkleding gestoken (zowel turnpakjes als trainingspakken). 
Het trainingspak met shirt en longsleeve danken we aan onze sponsoren. Als hoofdsponsor hebben 
we nog altijd De Rook Vastgoed. Hieronder staan onze andere sponsoren:   
 
Flexi Fitness   
VB Productions Development 
Metric-IT   
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Kruse Bedrijfskleding (voorheen BedrukTextiel) 
 
Wij bedanken alle sponsoren hartelijk voor wat ze allemaal mogelijk maken voor onze ploeg!!   
 
Alice Linthuis 
Hoofdtrainster  
Trampolinespringen 

  



 Jaarverslag 2024 
 

24 
 

Jaarverslag Dans 
 
Ook voor de dansafdeling stond 2024 in het teken van het in gebruik nemen van de nieuwe zaal in 
Sportcentrum Zanderij. De afgelopen jaren waren de lessen over vier verschillende locaties verspreid. 
Dit betekende een hoop geregel en gesjouw met muziekboxen en spiegels. Met de komst van de 
nieuwe accommodatie is daar een einde aan gekomen. Het is even wennen om een zaal te moeten 
delen met de andere afdelingen en ineens iemand boven de spiegels uit zien springen op de 
trampoline. Maar het is ook erg leuk om zo wat meer van de andere afdelingen te zien en meer samen 
één vereniging te worden. Helaas moesten twee groepen bij de start van seizoen 2024-2025 toch 
uitwijken naar Groevenbeek. Dit omdat er geen zaalruimte beschikbaar is in de Zanderij binnen de 
mogelijke uren van de trainer en de groep. We hopen dat we in september 2025 wel weer met zijn 
allen onder één dak kunnen dansen. 
 
Wedstrijdresultaten 
 
Dance Revolution – 3 februari 2024, Harderwijk 
Gimme D’Road – wedstrijdgroep D13 o.l.v. Arjanne – 1e plaats 
Wildlands – selectie C16 o.l.v. Rhodé en Gerlinde – 2e plaats 
 
Oost-Nederlandse Kampioenschappen – 10 februari 2024, Almelo 
Gimme D’Road – wedstrijdgroep D13 o.l.v. Arjanne – 2e plaats 
 
Voorronde NK Jazzdans – 13 april, Zwolle 
Wildlands – selectie C16 o.l.v Rhodé en Gerlinde – 1e plaats  
Gimme D’Road – wedstrijdgroep D13 o.l.v. Arjanne – 2e plaats 
The moment – selectie B20 o.l.v. Marlon – 2e plaats 
 
Finale Jazzdans D-categorie – 25 mei 2024, Nijmegen 
Gimme D’Road – wedstrijdgroep D13 o.l.v. Arjanne – 7e plaats 
 
Voorronde showdance – 25 mei 2024, Nijmegen 
A Little Party Never Killed Nobody – lesgroep D19 o.l.v. Roby – 4e plaats 
Burlesque – selectie B20 o.l.v. Marlon – 4e plaats 
Thriller – Lesgroep 11-13 jaar o.l.v Roby – 5e plaats 

Hung up on you baby – selectie c16 o.l.v. Rhodé en Gerlinde – 6e plaats 
Funky grandma’s – Lesgroep 9-11 jaar o.l.v. Arjanne – 7e 

 
Nederlands Kampioenschap – 22 juni 2024, Rotterdam 
Wildlands – selectie C16 o.l.v. Rhodé en Gerlinde – 3e plaats  
The moment – selectie B20 o.l.v. Marlon – 6e plaats 
 
Naast deze drie groepen hebben ook alle andere groepen het afgelopen jaar hun dansen laten zien 
op verschillende plekken in Nederland. Zo deden de lesgroepen 9-11 jaar, 11-13 jaar en de D19 in 
maart mee aan Check it Art, een danswedstrijd in Barneveld in een echt theater. Ook de jaarlijkse 
dansdag in Putten werd door meerdere Sparta groepen bezocht.  
 
Dance2Show 
Een ander mooi hoogtepunt is dat de selectie B20 o.l.v. Marlon werd uitgenodigd voor de landelijke 
Dance2Show. Uit 350 dansen die aan de voorrondes hebben meegedaan werden de 25 mooiste 
geselecteerd. De prachtige dans op Tourner dans le vide zat bij deze selectie en de dames hebben 
deze op 21 september 2024 in theater De Kom in Nieuwegein nog een keer laten zien.  
 
Eindshow 
Op 6 juli 2024 sloten we seizoen 2023-2024 af met de eindshow genaamd ‘Sparta zappt’. In De 
Dialoog werd het publiek getrakteerd op een avondje televisiekijken door allerlei dansen gekoppeld 
aan verschillende televisieprogramma’s. Ondanks dat Nederland die dag de kwartfinale van het EK 
voetbal moest spelen, werden beide voorstelling druk bezocht. Extra dank voor deze eindshow gaat 
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naar Monique Autsema. Zij is vele jaren de coördinator van de showcommissie geweest. Nu draagt zij 
het coördinator-stokje over aan Sylvia en Nikki Lankman, maar gelukkig blijft ze met haar jarenlange 
ervaring wel betrokken als lid van de showcommissie. 
 
Clinics 
Op 8 september werd het nieuwe dansseizoen feestelijk geopend met allerlei interessante clinics door 
ingehuurde en eigen trainers. In de middag leerden onze dansers tot 16 jaar verschillende stijlen van 
dans, waaronder breakdance. In de avond was het de beurt aan de leden van 16 jaar en ouder. Zij 
volgden een clinic zumba, dance hall en mochten onder leiding van Sparta’s eigen Tessa en Alice 
eens een poging wagen op de trampolines. Het was een erg leuke en leerzame dag.  
 
Activiteiten 
Naast de lessen, demo’s en wedstrijden zijn er jaarlijks nog allerlei andere activiteiten. Zo wordt er 
door de kindergroepen altijd gedanst tijdens de intocht van Sinterklaas en op de kerstmarkt. Ook zijn 
we al enkele jaren te vinden op Spot on, de opening van het culturele seizoen in Ermelo. Daarnaast 
organiseerde de selectie C16 een car wash, gaf Arjanne twee clinics tijdens een buurtsportfestijn van 
InterActie, werden klasgenootjes meegenomen naar de vriendjes- en vriendinnetjeslessen en werd er 
fanatiek meegespeeld tijdens de bingo avond.  
 
Het dansteam in 2024 
Arjanne Termaat lesgroep 5-7 jaar (tot juli 2024), lesgroep 7-9 jaar, lesgroep 10-

12 jaar, wedstrijdgroep D13, wedstrijdgroep D16 (vanaf 
september 2024) 

Don Raven lesgroep DonModern, lesgroep dames 18+ 
Gerlinde van den Ham selectie C16 (tot juli 2024) 
Marlon Japenga selectie B20, selectie modern (tot juli 2024) 
Rhodé Schalk selectie C16 
Roby Linthuis lesgroep 12-16 jaar, lesgroep 16 jaar en ouder 
Sascha van den Hazel lesgroep 5-7 jaar (vanaf september 2024) 
Suzan Guliker-Kuijpers selectie C16 (vanaf september 2024) 
 
De leiding wordt tijdens de lessen bijgestaan door assistenten. Dit zijn jeugdleden die bezig zijn met 
de opleiding tot lesgever en zo extra ervaring opdoen. In 2024 werd er geassisteerd door Anoa, 
Charlotte, Jasmijn, Jolijn, Julianne, Lara, Letenkiel, Naomi, Sascha en Senna. 
 
De dansafdeling wordt geleid door coördinator Bianca Hazeleger. Zij wordt bijgestaan door Renske de 
Jongh (notulist en penningmeester), Sylvia Lankman (beheer dans email en reparaties), Monique 
Autsema (showcommissie) en Annemiek Glismeijer (opslag en activiteitencommissie). Daarnaast zijn 
er nog vele vrijwilligers die met grote en kleine taken de dansafdeling ondersteunen. Helaas gaat het 
in dit jaarverslag niet passen hen allemaal bij naam te noemen. Maar onze dank is enorm groot voor 
iedere danser en dans-ouder die zich het afgelopen jaar op wat voor manier dan ook heeft ingezet 
voor de vereniging. Dankjewel! 
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Jaarverslag Freerunning: 
 
Trainer: 
Stephan doosje 
 
Trainingen : 
Wij hebben binnen de afdelingen verschillende trainingsgroepen: 
6-8 jaar 
9-11jaar 
12 - 13 jaar 
14+ jaar 
 
Bij het begin van het seizoen zijn de groepen veranderd van de woensdag naar de donderdag. 
Het leden aantal blijft redelijk stabiel, er zijn nog regelmatig proeflessen. Veel van deze proeflessen worden 
omgezet in een lidmaatschap. 
 
Grote Club actie: 
Het geld wat met de club actie is opgehaald in 2023 is gebruikt om met de afdeling naar Jump XL te gaan. 
Het geld dat is in 2024 is opgehaald voor de afdeling wordt gebruikt om materiaal aan te schaffen voor in de 
lessen. 
 
Kimberley Schotsman 
coördinator Afdeling Freerunnen.  
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Bestuurlijk jaarverslag 2024 

 
Samen onder het dak van Sportcentrum Zanderij 
Het samen onder één dak komen van Sparta in Sportcentrum Zanderij is de belangrijkste 
gebeurtenis in het 110-jarig bestaan van de gymnastiekvereniging. In week 2 van januari 2024 zijn 
alle toestellen en matten vanuit Calluna en de Wethouder Balvers sportzaal door zorg van Interactie 
Sportbedrijf verhuisd naar Sportcentrum Zanderij. In week 3 is proefgedraaid. Vanaf week 4 voert 
Sparta haar regulier les- en trainingsaanbod uit in Sportcentrum Zanderij. Alleen de 2 lesgroepen 
Vitaal op maandagmorgen blijven in Sportcentrum Triade omdat alle zalen in Sportcentrum Zanderij 
overdag worden gebruikt door het basisonderwijs, ook de Sparta-zaal. Die naam is door Interactie 
Sportbedrijf niet geaccepteerd. Onze Sparta-zaal moet officieel Beweeghal heten. In onze interne 
communicatie spreken we over Sparta-zaal. Onderwijs op 5 dagen en Sparta op 6 dagen per week 
zijn de enige gebruikers.    
 
Al in het voorjaar van 2023 had het bestuur aan Interactie Sportbedrijf/gemeente Ermelo om een 
meerjaren gebruiks- en huurovereenkomst gevraagd voor het gebruik van de verhoogde 
gymsportzaal in Sportcentrum Zanderij. Daar ging Interactie Sportbedrijf niet op in. Pas enkele 
dagen voor Kerst 2023 maakte Interactie de huurtarieven vastgesteld door de sportwethouder 
bekend. Het bestuur schrok zich rot. Zonder mondelinge toelichting of schriftelijke motivering vooraf 
kwam dat huurtarief van de Sparta-zaal neer op een huurverhoging van 90% t.o.v. de Wethouder 
Balvers sportzaal. Dat kan Sparta van de ene op andere dag niet opbrengen. Namens het bestuur 
zijn verenigingsvoorzitter Hans van Zetten en vicevoorzitter Jaco Cornelissen in communicatie 
getreden met Interactie Sportbedrijf en gemeente Ermelo. Zij hebben vele gesprekken en 
briefwisselingen gevoerd. Vanaf januari met de directeur van Interactie Sportbedrijf en vanaf juli met 
de sportwethouder in het College van B & W van de gemeente Ermelo. Ondanks de vele 
voorstellen van het bestuur heeft dit in 2024 nog niet tot een overeenkomst geleid. De 
sportwethouder weigert met Sparta een meerjaren gebruiks- en huurovereenkomst af te sluiten. Dat 
baart zorgen. 
 
Informatiebrief 17 januari 2025 
Het bestuur stuurt op 17 januari 2025 een informatiebrief aan leden en ouders van jeugdleden, 
waarin dat communicatieproces feitelijk is beschreven. Het bestuur heeft daarin ook haar conclusies 
vastgelegd. De Algemene Leden Vergadering op 17 februari 2025 zal zich uit moeten spreken over 
deze communicatie en onder welke randvoorwaarden het vervolg vorm kan worden gegeven. Deze 
informatiebrief is toegevoegd aan dit Bestuurlijk Jaarverslag.  
 
Bestuur & management 
Op maandag 12 februari 2024 vindt de 110e Algemene Leden Vergadering (ALV) in De Hof van 
Minemeu, Telgterweg 224 te Ermelo plaats. In deze vergadering treedt Jaco Cornelissen uit het 
bestuur, waarvan hij 10 jaar deel uit maakte in de functies penningmeester, voorzitter en 
vicevoorzitter. De ALV benoemt Jaco Cornelissen tot Lid van Verdienste. Christine Brouwer-
Kooijmans treedt af als secretaris. De ALV benoemt Nanda Balallo (beoogd secretaris) en Linda 
van Woudenberg (beoogd lid HR) tot lid van het bestuur.   
 
Vanaf 12 februari 2024 is de bestuurssamenstelling en portefeuilleverdeling als volgt:  
Voorzitter   Hans van Zetten 
Vicevoorzitter  vacant 
Penningmeester Robert Jongman 
Secretaris  Nanda Balallo  
Lid communicatie Renske de Jongh 
Lid HR   Linda van Woudenberg 
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De managementlaag van de vereniging tussen lesgever/trainers en bestuur wordt gevormd door 
afdelingscoördinatoren. Zij coördineren de dagelijkse sporttechnische activiteiten met de lesgevers 
en vrijwilligers. In 2024 zijn dit:  
 
Coördinator afdeling Gym & Turnen   Jolien Hoeve-van ’t Spijker 
      Margriet van de Pol 
Coördinator afdeling Trampoline  Joyce Hazelof 
Coördinator afdeling Dans   Bianca Hazeleger 
Coördinator afdeling Freerunning  Kimberley Schotsman 
 
Voor Vitaal (2 lesgroepen op maandagochtend in Sporthal Triade) is geen coördinator benoemd. De 
communicatie hiervan loopt via de voorzitter. Bestuursleden coördinatoren zijn allen 100% 
vrijwilligers en ontvangen geen vrijwilligersvergoedingen.  
 
Verenigingsdoelen 2024 
Op voorstel van het bestuur stelt de ALV van 12 februari 2024 deze vast.  
De materiele inrichting van de Sparta-zaal in Sportcentrum Zanderij volledig op orde te krijgen voor 
Gym&Turnen, Trampolinespringen, Dans en Freerunning. 
 

• Het afsluiten van een meerjaren gebruiksovereenkomst met Interactie Sportbedrijf waarin 
huurrechten, huurprijzen en eigendom/onderhoud van materieel is geregeld.  
 

• De zichtbaarheid en herkenbaarheid van de vereniging te vergroten in sportkleding en een 
communicatiescherm in de SPARTA-zaal, teneinde de vereniging aantrekkelijk te maken 
voor sponsoring.  
 

• 100 nieuwe leden erbij! Goed gevulde lesgroepen zijn nodig om huur- en personeelskosten 
te voldoen en selectieprogramma’s te blijven realiseren.  
 

• Volledig bemenst Verenigingsbestuur. Voldoende opgeleide juryleden en vrijwilligers voor 
een soepele werking van de verenigingsorganisatie.  
 

• Lesassistenten krijgen opleidingstraject aangeboden, lesgevers een zelf te kiezen 
bijscholingstraject.  

 
Materiele inrichting van Sparta-zaal 
Het bestuur heeft in overleg met trainers, coördinatoren en na sporttechnisch advies van René 
Linthuis in 2024 voor € 42.477,70 geïnvesteerd in de aanschaf van vervangende en extra 
turntoestellen, matten, spiegels en overig materiaal. Daarmee is de Sparta-zaal veilig en uitdagend 
voor gymsport ingericht.  
 
Interactie Sportbedrijf gaf in januari aan het Sparta-materieel te willen overnemen teneinde een 
ingerichte gymsportzaal te kunnen verhuren. Deze transactie heeft niet kunnen plaatsvinden. 
Interactie had het geld niet, de sportwethouder zei in juli dat wel te hebben. Maar er is nog geen 
overeenstemming over de gebruiksovereenkomst, waar deze materieeloverdracht deel van kan 
uitmaken.   
 
Sponsorcommissie 
In 2024 heeft de Sponsorcommissie met Erik van den Bunt als kartrekker en Manon Haasjes als 
commissielid een start gemaakt. Bij de afdeling Trampolinespringen is voor de selecties en trainers 
nieuwe wedstrijdkleding aangeschaft met sponsoruitingen. Het werven van sponsoren voor de 
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gehele vereniging krijgt geen kans zolang de Sparta-zaal een communicatiescherm ontbeert en 
sponsoruitingen in de Sparta-zaal niet zijn toegestaan.  
 
Sportcentrum Zanderij is vol 
Na de zomerpauze heeft Sparta toch weer een beroep moeten doen op een sportzaal van het 
Christelijk College Groevenbeek voor 2 dansgroepen op dinsdag. Het samen onder één dak heeft 
helaas slechts een half jaar geduurd. Op vrijdagavond was van 19:00-21:00 uur nog wel ruimte in 
de Sparta-zaal voor beide groepen, maar dansers en trainster wilde niet van dag wijzigen.  
In 2024 wordt ook manifest dat Sportcentrum Zanderij een aparte zaal voor dans en vechtsporten 
mist. Er is bouwkundig plaats daarvoor boven op de kantine. De verwachting is dat de toekomstige 
groei van Sparta geremd wordt door het gemis eraan.    
 
Samenstelling van het ledenbestand 
In 2024 hebben we een ledengroei behaald van 58 sportende leden. Vergeleken met een groei van 
14 leden in 2023 is dit een mooie toename. De goed zichtbare trainingsplek in de Zanderij en de 
nieuwe toestellen zullen hier zeker aan mee hebben gedragen. 
 
 1-1-2024 31-12-2024 
Vrouwen   
0-11 jaar 177 228 
12-18 jaar 75 78 
19-49 jaar 41 52 
50 jaar en ouder 26 29 
   
Mannen   
0-11 jaar 85 82 
12-18 jaar 30 22 
19-49 jaar 3 4 
50 jaar en ouder 1 1 
   
Totaal actieve leden 438 496 
   
Ereleden 5 5 
Juryleden 24 29 
Niet sportende kaderleden 24 15 
   
Totaal aantal leden 491 545 
 
Ledenwerfacties 
Het bestuur stelt aan trainers uitnodigingskaarten ter beschikking om uit de delen aan hun leden om 
vrienden en bekenden naar de lesgroep te lokken.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

Bestuur heeft in 2024 de vakleerkrachten 
van Interactie toegestaan voor hun 
lessen aan basisscholen de Sparta 
trampolines, turntoestellen, spiegels en 
matten te gebruiken als kennismaking 
met gymsport. 
Daar is geen financiële compensatie voor 
gerekend aan Interactie in de 
verwachting op het sluiten van een 
meerjaren gebruiks-overeenkomst.   
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Communicatie  
Renske de Jongh, bestuurslid interne communicatie, is erin geslaagd onder alle leden en relaties de 
digitale nieuwsbrief de Spartaan te verspreiden. Dat vond plaats in de maanden februari, april, juni 
2x, augustus, oktober en december. Ze zijn terug te vinden op de Sparta-website  
Webmaster Manon Zijlstra-Riedeman verzorgde ook in 2024 de verenigingswebsite. Alle 
nieuwsfeiten en verslagen zijn daar te vinden. Manon zorgde ook voor verspreiding op social media. 
In Ermelo’s Weekblad is dit jaar 29 keer bericht over Sparta-activiteiten.  
Voorzitter Hans van Zetten communiceerde met trainers en vrijwilligers door middel van een digitale 
Kaderbrief.  
 
Opleidingen: 
In 2024 is de leidraad opleidingen opgesteld. Met als doel om lesassistenten een opleidingstraject 
aan te bieden en om als vereniging zoveel mogelijk trainers te laten doorstromen naar vervolg 
opleidingen. Het opleidingstraject heeft zijn vruchten afgeworpen. 
 
Gerealiseerde opleidingen niveau 1, 2 en 3 
De volgende personen hebben met succes een opleiding afgerond: 
Gym en turnen niveau 1 opleiding: 

• Fleur Eilander 

• Sanne Folkers 

• Evy Pijnacker-Hordijk 

• Mira Shatra 

• Bo van Rijn 
 Dans niveau 1 opleiding: 

• Jolijn Arends 

• Sascha van den Hazel 

• Naomi Kroondijk 

• Jasmijn de Leeuw 

• Anoa Middel 

• Lara Vink 
Dans niveau 2 opleiding: 

• Roby Linthuis 
 Trampoline niveau 3 opleiding fundament: 

• Caro Binnerts                               
 
In maart 2024 bestond de kweekvijver van SPARTA uit:  
Gym/Turnen:  

• 6 lesassistenten in opleiding voor niveau 1,  1 assistent-trainer in opleiding voor niveau 3 
discipline;   

Trampoline:  

• 2 lesassistenten (zonder opleiding); 1 assistent-trainer in opleiding voor niveau 3 
fundament;    

Dans:  

• 2 lesassistenten in opleiding voor niveau 1,  2 lesassistenten met opleiding niveau 1; 3 
assistent-trainers in opleiding voor niveau 2;   

Freerunning:  

• 1 les assistent (zonder opleiding). 
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In januari 2025 bestaat de kweekvijver van SPARTA uit: 
Gym/Turnen: 

•  1 lesassistenten in opleiding voor niveau 1, 1 les assistent (zonder 
opleiding); 5 lesassistenten met een afgeronde niveau 1 opleiding; 1 assistent-trainer met 
een niveau 2 opleiding en 1 assistent-trainer in opleiding voor niveau 3 discipline;   

Trampoline:  

• 1 les assistent in opleiding voor niveau 1, 1 les assistent (zonder opleiding); 2 assistent-
trainers in opleiding voor niveau 3 discipline; 

Dans:  

• 2 lesassistenten in opleiding voor niveau 1,  2 les assistenten (zonder 
opleiding), 5 lesassistenten met een afgeronde niveau 1 opleiding; 3 assistent-trainers in 
opleiding voor niveau 2;   

Freerunning:  

• 1 beoogde les assistent. 
 
 
 
Juryleden 
Deelneming aan wedstrijden vereist de beschikbaarheid en inzetbaarheid van gebrevetteerde 
juryleden. Binnen trampolinespringen is Carin de Rook de jurycoördinator. Zij bewaakt het bestand 
en stimuleert springers en hun ouders tot deelneming aan jury-opleidingen. Hun namen staan op de 
verenigingswebsite. Binnen turnen is Jantine Wallet de jurycoördinator. Turnen kende in 2023 een 
groot tekort aan gebrevetteerde juryleden. In november 2023 is een jury-opleiding gestart en in 
2024 afgerond met deelneming van Sparta-leden. Het bestuur feliciteert de gebrevetteerde trainers, 
turnsters en ouders. Hun namen staan op de website. 
 
RABO CLUBSUPPORT 
Leden met een bankrekening bij de RABO bank kunnen een stem uitbrengen. Deze actie leverde 
dit jaar € 1.132,51 op. De opbrengst is besteed aan de aanschaf van een nieuwe prijzenkast. Dit 
staat sinds oktober in de hal naar de tribunes van Sportcentrum Zanderij.  
 
Grote clubactie 
De Grote Clubactie leverde dit jaar een recordopbrengst op van € 10.800. Het geld gaat naar rato 
van het aantal verkochte loten naar de afdelingen, die daar zelf een bestemming aan kunnen 
geven.  
 
Vertrouwenscontactpersoon 
Sinds november 2021 is er een vertrouwenscontactpersoon (VCP) voor Sparta aangesteld. Dat is 
Debora Blok. We zijn ontzettend blij met haar. Vanuit het bestuur vinden we het wenselijk dat er 
zowel een vrouwelijke als een mannelijke VCP beschikbaar is voor de leden. Daarom is Ron van 
Vliet per december 2022 aangesteld als VCP. 
 
De VCP’en binnen Sparta zetten zich mede in voor het voorkomen van grensoverschrijdend 
gedrag. De VCP’en adviseren het bestuur over de preventieve maatregelen die genomen kunnen 
worden om de kans op wangedrag, pesten en/of misbruik zoveel mogelijk te verkleinen. Daarnaast 
is de VCP het eerste aanspreekpunt op de sportvereniging voor iedereen die te maken krijgt met 
(vermoedens van) grensoverschrijdend gedrag. Voorbeelden van grensoverschrijdend gedrag zijn 
(online) pesten, discriminatie en seksuele intimidatie. 
 
In 2024 hebben de VCP’en geen melding ontvangen. 
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Informatiebrief 17-01-25 

                                 Ermelo, 17 januari 2025 
 
Beste leden en ouders van jeugdleden,  
 
Het Sportcentrum Zanderij is nu 12 maanden in gebruik. 90% van de SPARTA-activiteiten zijn daar 
gehuisvest. De Beweeghal is zes dagen per week voor de meeste leden de centrale 
ontmoetingsplaats. Daarin zijn alle specifieke gymsport-toestellen en -materialen van SPARTA 
aanwezig. Toch ligt aan ons gebruik van de Beweeghal nog geen meerjaren gebruikers- en 
huurovereenkomst ten grondslag. En dat baart zorgen.  
 
Op 17 februari 2025 houdt SPARTA haar jaarlijkse Algemene Ledenvergadering. Dan legt het 
Bestuur aan de leden verantwoording af. In deze informatiebrief neemt het Bestuur jou als lid of 
ouder van een jeugdlid mee in de procesgang van onderhandelen met de Directie van Interactie 
Sportbedrijf en de sportwethouder van de gemeente Ermelo. Dat proces heeft na 12 maanden nog 
niet tot een concreet resultaat geleid. Met deze brief neem je kennis van de feiten en percepties. 
Het zijn de leden, die op 17 februari beslissen. Bereid je daarop voor en neem kennis van deze 
brief.    
 
Start – In januari 2024 is het Sportcentrum Zanderij in gebruik genomen. Het Bestuur verzoekt de 
verhuurder in het voorjaar van 2023 samen een meerjaren gebruiks- en huurovereenkomst af te 
sluiten. SPARTA heeft immers een investeringsbijdrage van € 52.000 toegezegd aan de Beweeghal 
en al onze toestellen en matten bevinden zich daar. De verhuurder is Sportbedrijf Interactie B.V. 
waarvan de gemeente Ermelo de enige aandeelhouder is. De verhuurder houdt de boot af, want de 
sportwethouder moet de huurtarieven vaststellen en die neemt daar alle tijd voor. De huurtarieven 
worden bekend op 21 december 2023, 10 dagen voor de start van het nieuwe kalenderjaar. Het 
Bestuur schrikt enorm van de 90% huurverhoging specifiek voor de Beweeghal. Zo een extreme 
verhoging kan de vereniging helemaal niet opbrengen!  Lees bijlage 1 ter toelichting.  
 
Op 3 januari 2024 vraagt het Bestuur bij de verhuurder een gesprek aan. Op 15 januari 2024 vindt 
dat gesprek plaats. Daarin maakt de verhuurder bekend alle gymsporttoestellen in eigendom van 
SPARTA te willen overnemen. De motivering van de hoge huurprijs blijft achterwege.  Op 25 januari 
stuurt het Bestuur een brief naar Interactie, waarin uitgelegd wordt dat de extreme huurverhoging 
geen overlevingskansen biedt aan SPARTA. Het Bestuur kan geen enkele rationele verklaring 
vinden voor het opgelegde huurtarief voor de Beweeghal en vraagt expliciet om een verlaging en 
doet daartoe ook voorstellen.  
Drie weken later, op 15 februari, reageert Interactie op deze brief, waarin gesteld: de 
sportwethouder handhaaft het hoge huurtarief voor de Beweeghal; en of SPARTA een opgave wil 
doen van de waarde van de huidige en nog aan te schaffen turntoestellen, matten, spiegels en 
materalen. Want, Interactie/gemeente wil alle toestellen en matten van SPARTA overnemen.   
Binnen een week verzet het Bestuur veel huiswerk en heeft Interactie/gemeente Ermelo op 22 
februari de gevraagde informatie: een uitvoerig overzicht van aanwezige materialen en alle 
noodzakelijke aanschaffingen. Ook stelt het Bestuur dat overname door Interactie 
Sportbedrijf/gemeente Ermelo bespreekbaar is. Dat had SPARTA al in 2022 toegezegd. Ook dringt 
het Bestuur wederom aan op een voorlopig lager huurtarief voor de Beweeghal, zo lang de 
toestellen niet zijn overgenomen en in bezit blijven van SPARTA.  
 
Op 29 februari ontvangt de penningmeester de eerste factuur over de maanden januari en februari 
waarin SPARTA toch het door de sportwethouder vastgestelde extreem hoge huurtarief in rekening 
is gebracht. Op 4 maart reageert het Bestuur per mail deze factuur (nog) niet te betalen en herhaalt 
het verzoek om een meerjaren gebruiksovereenkomst. Zes dagen later nodigt het Bestuur Interactie 
uit voor overleg op 15 maart. Dat vindt plaats op 20 maart. Daarin doet de directeur van Interactie 
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het voorstel om onze investeringsbijdrage voor de Beweeghal aan de gemeente van € 52.000 te 
gebruiken als afkoopsom voor de overname van alle huidige en aan te schaffen toestellen en 
matten.  
Dezelfde dag bevestigt het Bestuur zijn voorstel per brief met de ontbindende voorwaarden, dat het 
gevraagde huurtarief niet stijgt tot en met 31 december 2026 én dat Interactie/gemeente Ermelo 
voor vrijdag 29 maart een besluit neemt.  
 
Op 29 maart bericht de directeur Interactie aan het Bestuur, dat de sportwethouder zijn voorstel 
niet overneemt. Het Bestuur kan van de gemeente wel de factuur van € 52.000 tegemoetzien. Het 
op 21 december gevraagde huurtarief voor de Beweeghal blijft onverkort van kracht. Na drie 
maanden is er nog geen enkele vordering gemaakt.  
Het Bestuur besluit nu om zelf tot aanschaf over te gaan van toestellen, matten en spiegels 
noodzakelijk om veilige sportbeoefening in de Beweeghal te garanderen. De vereniging investeert 
in 2024 voor € 42.477,70 aan vervangende turntoestellen, aanvullende matten, spiegels en 
materialen. Lees bijlage 2 ter toelichting. 
 
Huurbetaling – In april neemt het Bestuur het besluit om huur te gaan betalen voor de Beweeghal. 
Niet het gevraagde extreme huurtarief, maar een bedrag van € 9,25 per uur voor het afzonderlijk 
gebruik van het trampolinedeel én het vrije deel van de Beweeghal. Daarmee betaalt SPARTA een 
huurprijs die gelijk is aan het tarief dat andere binnensportverenigingen in Ermelo in rekening wordt 
gebracht. Het Bestuur betaalt elke maand de factuur van Interactie op basis van deze grondslag en 
ziet dit als een aanloop naar een af te sluiten meerjaren gebruiks- en huurovereenkomst.   
 
Op 15 mei betaalt SPARTA aan de gemeente Ermelo € 52.000 als investeringsbijdrage aan het 
“pluspakket” van de Beweeghal. Inmiddels zijn weer 6 weken verstreken zonder enige voortgang. 
Het Bestuur maakt op dezelfde dag kenbaar een gesprek te willen met de sportwethouder.  
 
15 juli 2024 - Twee maanden later, op maandag 15 juli, heeft de sportwethouder een half uur 
kunnen vrijmaken voor een delegatie van het Bestuur. Hij inventariseert de probleemstelling met de 
toezegging spoed te maken en op 16 augustus in een vervolggesprek tot overeenstemming te 
komen. Dat geeft het Bestuur hoop.  
 
Op 14 augustus ontvangt het Bestuur zonder motivering het bericht dat dit gesprek uitgesteld 
wordt naar 7 oktober: weer 7 weken vertraging. Het Bestuur besluit in haar vergadering van 2 
september een brief op te stellen, waarin van verkoop van de SPARTA toestellen wordt afgezien en 
alleen over de huurprijs van een 640 vierkante meters sportvloer wordt bericht. In de brief die op 5 
september aangetekend wordt verzonden naar het College van Burgemeester & Wethouders 
worden concrete voorstellen gedaan omtrent een redelijk en billijk huurtarief voor de Beweeghal, 
waarbij SPARTA het recht verlangt op gelijke behandeling met andere binnensportverenigingen in 
Ermelo. 
 
7 oktober 2024 – De SPARTA voorstellen aan het gemeentebestuur veegt de sportwethouder op 7 
oktober gelijk van tafel. Hij als gemeentebestuurder bepaalt de huurtarieven. Het financiële 
rampjaar 2026 nadert voor Ermelo, meldt hij. Moet SPARTA daar nu al voor bloeden? Een andere 
motivering wordt niet gegeven. De wethouder grijpt terug naar onze brief van 22 februari. Hij heeft € 
49.000 opgenomen in de meerjaren begroting van Ermelo voor aanschaf sportmaterialen. Dat 
bedrag kan SPARTA ontvangen voor de overdracht van al haar sportmaterialen onder betaling van 
het gevraagde huurtarief. De SPARTA-delegatie wordt dringend verzocht zijn uitgangspunt met het 
Bestuur te bespreken. In de avond van dezelfde 7 oktober komt het Bestuur in vergadering bijeen. 
In de ultieme poging uit de impasse van 10 maanden van gesprekken, onderhandelen en brieven 
schrijven te komen, besluit het Bestuur dan toch maar al haar eigendommen voor € 49.000 over te 
dragen, mits gekoppeld aan een vaste jaarhuur van € 30.000 voor de jaren 2025 en 2026, waarbij 
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SPARTA de Beweeghal op alle buitenschoolse uren kan inzetten gedurende 52 weken per jaar. 
(Zoals voetbalvereniging DVS een heel kalenderjaar lang vrij kan beschikken over 2 
kunstgrasvelden met veldafscheiding, 5 natuurgrasvelden, 1 oefenhoek, 14 kleedkamers, 1 
scheidsrechterkleedkamer en 1 toiletgroep plus veldgerelateerde materialen, zoals doelen en 
hoekvlaggen voor de huurprijs van € 28.000 in 2024). SPARTA heeft nieuwe initiatieven in 
weekeinden en schoolvakanties nodig om de hoge jaarhuur in te verdienen. Het Bestuur stelt voor 
deze fase van de onderhandelingen lid-van-verdienste Jaco Cornelissen als verkenner aan. Hij 
brengt dit ultieme SPARTA-voorstel telefonisch over aan de sportwethouder. Een inhoudelijke 
reactie van de sportwethouder laat lang op zich wachten.      
 
 
11 november 2024 – Wel een uitnodiging voor een vervolggesprek met de SPARTA-verkenner op 
11 november 2024, vijf weken na ons voorstel van 7 oktober. Na het gesprek op 11 november 
informeert Jaco Cornelissen in de avond mondeling het Bestuur in vergadering bijeen. Komen we 
tot elkaar? Het wordt tijd, want de tijd dringt voor het opstellen van de jaarbegroting 2025 en het 
vaststellen van de jaarcontributie. Daartoe wil het Bestuur de laatste voorstellen van de 
sportwethouder op schrift ontvangen, alvorens tot een eindoordeel te kunnen komen. De verkenner 
maakt dat dezelfde avond nog kenbaar aan de sportwethouder. Het Bestuur ontvangt geen post, 
wel ontvangt de verkenner een verzoek om op 11 december wederom naar het gemeentehuis te 
komen voor een gesprek, het 4e in een periode van zes maanden.   
 
9 december 2024 – Op deze avond vindt de laatste geplande vergadering van Bestuur en 
Afdelingscoördinatoren in 2024 plaats. Twintig maanden na de vraag om een meerjaren gebruikers- 
en huurovereenkomst voor de Beweeghal, ligt er nog geen meerjaren gebruiks- en 
huurovereenkomst ter besluitvorming voor.  
 
11 december 2024 – Verkenner Jaco Cornelissen zit aan tafel met sportwethouder, 
beleidsadviseur sport en spelen en interim-directeur Interactie aan tafel. Daarin blijkt de interim-
directeur Interactie het dossier niet goed te kennen. Geen constructief overleg. De sportwethouder 
zegt uiteindelijk toe voor de Kerstdagen met een tegenvoorstel te komen.   
 
20 december 2024 – Verkenner Jaco Cornelissen ontvangt per mail het tegenvoorstel van de ge 
gemeente Ermelo en dit houdt in: 
SPARTA kan in het jaar 2024 en 2025 gedurende 40 schoolweken (dus niet 52) de Beweeghal 
huren voor € 30.000. Voor huur van de Beweeghal voor extra gymsportactiviteiten buiten deze 40 
schoolweken, dient het geldende huurtarief/per uur (in 2025: € 28,40/uur) betaald te worden.  
Gemeente maakt geen huurafspraken over 2026.  
Gemeente stelt € 49.000 beschikbaar voor overname van alle materialen van SPARTA.  
SPARTA dient alsnog het openstaande factuurbedrag voor gebruik van de Beweeghal te 2024 
betalen.  
Zodra het College van B & W over dit tegenvoorstel een besluit neemt, zal SPARTA op de hoogte 
worden gebracht. In januari 2025 kan SPARTA een afspraak tegemoet zien met Interactie en 
gemeente Ermelo.  
 
24 december 2024 – van Interactie Sportbedrijf ontvangt SPARTA de tarief aanpassing voor 2025. 
De tarieven 2024 zijn geïndexeerd met 2,3%. Het uurtarief van de Beweeghal wordt € 28,40 en voor 
een zaaldeel van de Sporthallen Zanderij en Triade € 9,45.  
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CONCLUSIE 

1. Gemeente Ermelo eist in 2024 wel de door SPARTA in 2017 toegezegde investeringsbijdrage van € 
52.000 op, maar verklaart niet bereid te zijn daar een meerjaren gebruiks- en huurovereenkomst 
tegenover te stellen. Is dat redelijk en billijk? Waarom voetbalvereniging DVS’33 wel een meerjaren 
gebruiks- en huurovereenkomst tot 2040 en SPARTA voor de Beweeghal niet? Geldt hier niet het 
recht op gelijke behandeling?  

2. Voor het gebruik van de Beweeghal legt Interactie/gemeente Ermelo SPARTA 90% huurverhoging 
op. Dat is een extreme huurverhoging en weigert dat te motiveren. Wordt hiermee voldaan aan de 
regels van goed verhuurderschap? 

3. Andere sportverenigingen die in 2023 gebruik maakten van Calluna en de Wethouder Balvers 
Sportzaal zijn per 1 januari 2024 voor gebruik van Sportcentrum Zanderij geïndexeerd met 4,69%. 
Heeft SPARTA geen recht op gelijke behandeling?  

4. SPARTA heeft onmiddellijk gesteld dat het hoge uurtarief voor de Beweeghal niet door de vereniging 
opgebracht kan worden. In bijlage 3 (Jaarcontributies 2024 Ermelose Sportverenigingen) toont 
SPARTA dat expliciet aan. Waarom is Interactie/gemeente Ermelo daar niet direct oplossingsgericht 
op ingegaan? 

5. Interactie/gemeente Ermelo wenst/eist alle trampolines, turntoestellen, spiegels, matten en overige 
materieel van SPARTA over te nemen (voor € 49.000), teneinde de Beweeghal tegen een hoger tarief 
te kunnen verhuren. Waarom is daar niet in voorjaar 2023 op ingesprongen, toen SPARTA vroeg om 
een meerjaren gebruiks- en huurovereenkomst? En waarom is daar in maart 2024 niet onmiddellijk 
op ingesprongen toen er vervangend en aanvullend materieel aangeschaft moest worden? Aanschaf 
door Interactie/gemeente Ermelo in plaats van door SPARTA had 21% BTW bespaard!  

6. De gemeente Ermelo wil de Beweeghal alleen voor 40 schoolweken per jaar vast verhuren aan 
SPARTA. Maar het reguliere gymsportjaar van SPARTA telt 48 weken: 40 weken voor reguliere 
lessen en trainingen en 48 weken voor de A-selectie trampolinespringen. Valt een reguliere les door 
een feestdag uit, dan wordt deze gecompenseerd in een schoolvakantieweek. En trampolinespringen 
op nationaal en internationaal niveau vereist tenminste 48 trainingsweken per jaar. SPARTA heeft de 
Beweeghal dus regulier 48 weken per jaar nodig. Waarom wil Interactie/gemeente Ermelo het gebruik 
van de Beweeghal niet 48 weken per jaar gunnen aan SPARTA?  

7. Er is nog steeds geen gebruiks- en huurovereenkomst tussen Interactie/gemeente Ermelo en 
SPARTA. SPARTA heeft in 2024 voor de Beweeghal voor elk gebruiksuur wel huur betaald tegen een 
uurtarief van 2023 plus indexering. Interactie is in 2024 SPARTA blijven factureren tegen het extreem 
hoge tarief van de sportwethouder, dat SPARTA niet kan opbrengen. SPARTA heeft in 2024 € 52.000 
+ € 42.477 geïnvesteerd in de Beweeghal.  Hoe kun je als gemeentebestuur dan eisen dat die 
facturen alsnog volledig betaald gaan worden? Wil de gemeente Ermelo de vereniging SPARTA met 
500 leden in haar 111e jaar van haar bestaan failliet laten gaan.  

8. Decennialang hebben voorgaande bestuurders van de vereniging gedroomd over een eigen thuis 
voor SPARTA. Met de bouw van het specifieke gymsportdeel in Sportcentrum Zanderij zou deze 
droom werkelijkheid worden. Het huidige bestuur van SPARTA heeft door gedrag en houding van 
Interactie/gemeente Ermelo dat gevoel van thuiskomen in eigen huis nog geen enkele dag in 2024 
mogen ervaren.    

 
Bestuur gymnastiekvereniging SPARTA 
 
Hans van Zetten – voorzitter 
Nanda Balallo – secretaris 
Robert Jongman – penningmeester 
Linda van Woudenberg  - HR & opleidingen 
Renske de Jongh – Interne communicatie 
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Bijlage 1 - Feiten rondom de ingebruikneming van de Beweeghal in Sportcentrum Zanderij 
 
Gymnastiekvereniging SPARTA is naast het onderwijs 40 jaar lang grootgebruiker geweest van de 
Wethouder Balvers Sportzaal. Deze Sportzaal kende 2 zaaldelen, gescheiden door een mobiele 
tussenwand. SPARTA gebruikte zaaldeel 1 voor trampolinespringen en zaaldeel 2 voor gym, turnen, 
freerunning en dans. De zaaldelen werden separaat verhuurd aan sportverenigingen. De huurprijs per 
zaaldeel bedroeg in 2023 € 8,85 per gebruiksuur.  
 
Met de Beweeghal in Sportcentrum Zanderij is een droom van SPARTA werkelijkheid geworden. Aan de 
extra bouwvoorzieningen (in casu: dakhoogte en valkuil) heeft SPARTA aan het gemeentebestuur een 
investeringsbijdrage van € 52.000 toegezegd. Dit bedrag is in 2024 aan gemeentebestuur betaald. 
 
SPARTA is al 110 jaar zelf verantwoordelijk geweest voor aanschaf en onderhoud van de benodigde 
trampolines, turntoestellen, mattenmaterialen en mobiele spiegels. In 2024 heeft SPARTA voor een 
bedrag van € 42.477,70 geïnvesteerd in toestellen, matten, spiegels en materialen. Daar heeft SPARTA 
jarenlang voor gespaard. 
 
Het sportvloeroppervlak van de Beweeghal in Sportcentrum Zanderij is qua grootte, 640 vierkante meter, 
gelijkwaardig aan de beide zaaldelen van de Wethouder Balvers Sportzaal. De Beweeghal is met een 
mobiele tussenwand verbonden met de Sporthal. Deze omvat 3 zaaldelen met een totale sportvloer van 
1408 vierkante meter. De Sporthal is dus qua sportvloer 1408/640 = 2,2 x groter dan de Beweeghal. De 
huurprijs van de gehele Sporthal is € 27,74 per gebruiksuur en per zaaldeel € 9,25.  Uitgangspunt 
daarvoor is de tariefstelling van Calluna 2023 geweest plus indexering van 4,63%.  
Interactie Sportbedrijf heeft op aanwijzing van het gemeentebestuur het huurtarief van de Beweeghal 
gelijkgesteld aan die van de gehele Sporthal: ook € 27,74 per gebruiksuur. Een rationele verklaring voor 
deze relatief zeer hoge tariefstelling is nooit gegeven.   
 
Op de buitenschoolse tijden en dagen is SPARTA de enige structurele gebruiker van de Beweeghal.  
De zeer hoge tariefstelling treft dus alleen SPARTA. Voor andere gebruikers van Sportcentrum Zanderij  
is het gebruikstarief per januari 2024 met 4,63% verhoogd. Ook SPARTA gebruikt 9 uren per week 
zaaldelen van de Sporthal. Deze verhoging is rationeel te verklaren uit de inflatie in 2023.  
 
Detail: In Sportcentrum Zanderij heeft de Sporthal een groot elektronisch scherm, te gebruiken bij 
wedstrijden voor uitslagen en overige communicatie. Het zwembad heeft dat ook, alleen de Beweeghal 
niet.  
 
SPARTA gebruikt de Beweeghal actueel 28,5 uur per week, waarvan het trampolinedeel 21,5 uur en het 
vrije deel 25,5 uur. In de Wethouder Balvers Sportzaal zou dit gebruik in 2023 (21,5 + 25,5) x € 8,85 = € 
415,95 per week hebben gekost. Op jaarbasis: € 16.638. 
Voor dit gebruik van de Beweeghal wordt SPARTA 28,5 x € 27,74 = € 790,59 per week in rekening 
gebracht. Op jaarbasis: € 31.624.  

 
Conclusie 

De gebruiksovergang van Wethouder Balvers Sportzaal naar de Beweeghal in Sportcentrum Zanderij 
leidt in 2024 voor Gymnastiekvereniging SPARTA tot 

90% huurverhoging t.o.v. 2023 
 
De verhuurder heeft tot op de dag van vandaag geen schriftelijke motivering gegeven voor deze 

extreme huurverhoging. 
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Bijlage 2 - SPARTA investeert in 2024 fors in veiligheid en sportplezier 
     
Nut en noodzaak 
Bij de ingebruikneming van de Beweeghal in Sportcentrum Zanderij heeft SPARTA fors moeten investeren in 
nieuwe turntoestellen, matten, spiegels en materiaal. Deze noodzaak diende zich aan door de vervanging van 
afgekeurde toestellen (evenwichtsbalk en rekstok), andere maten van vloerverankering in Beweeghal 
(vervanging damesbrug), slijtage (vervanging spotting matten, AirTrack en evenwichtsbalkverbreder), 11 
meter hoge Beweeghal (Benji-elastiek), extra matten ten behoeve van veiligheid sporters (zachte 
landingsmatten en wedstrijdmatten) en aanvullende behoefte dansafdeling (3 mobiele spiegels).  
 
De Ledenvergadering had daarop planmatig geanticipeerd door de laatste zeven jaren geld te reserveren in 
een bestemmingsfonds en deze aan te spreken zodra de “eigen accommodatie” in Sportcentrum Zanderij 
beschikbaar zou komen. In januari 2024 is de Beweeghal beschikbaar gekomen. De bestemmingsreserve 
Eigen Accommodatie en het Apparatuur en materiaalfonds zijn beiden volledig aangesproken en ingezet.    
 
Aangeschafte turntoestellen, matten, spiegels en materiaal in 2024 
2 Eurotramp Spotting matten       €   1.368,50   
 
1 damesturnbrug met verspanning     €   5.540,71 
 
1 AirTrack Maximum 1500x200x20 cm 
1 evenwichtsbalk “Soft Touch” Club 
1 zachte landingsmat “Happy Landing” 300x200x10 cm 
4 wedstrijdmatten A 300x200x20 cm Spieth 
2 landingsmatten Mentor 300x200x30 cm Blauw 
1 rekstok Wedstrijd       € 22.148,20 
 
1 evenwichtsbalkverbreder 200x20 cm     €    1.198,02 
 
3 spiegelwand 3-delig verrolbaar, Zilvergrijs    €    8.657,55 
 
2 transportwagentje universeel, Zilvergrijs 
1 rol klittenband 15 cm, Blauw      €        536,93 
 
70 m Benji-elastiek zwart      €        880,28 
 
1 zachte landingsmat “Happy Landing” 400x200x10 cm, Blauw 
1 zachte landingsmat “Happy Landing” 200x200x10 cm, Blauw  €     2.147,51 
          
         ___________+ 
Investeringsuitgaven toestellen, matten, spiegels en materiaal  €   42.477,70 
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Bijlage 3 
Jaarcontributies 2024 Ermelose sportverenigingen  Inbegrepen Bondscontributies 

 
Tennisvereniging LTV Irminloo    Jeugd   Senior 
Onbeperkt sporten    € 71,49   € 244,23 
 
Basketbalvereniging DEVEDO 
Recreatief     € 129,--   € 133,40 
Wedstrijdspeler     € 237,40  € 237,40 
 
Badmintonvereniging Shuttle Pauwer 
2 uur per week     € 163,--   € 174,-- 
 
Voetbalvereniging EFC’58 
1 x per week        € 132,-- 
2 x per week + competitie   € 209,--   € 262,-- 
 
Volleybalvereniging Pauwervoll 
1 x per week     € 152,--   € 176,-- 
2 x per week + competitie   € 202,--   € 226,-- 
 
Korfbalvereniging DINDOA 
Geen competitie    € 144,20  € 167,80 
2 x per week + competitie   € 232,--   € 292,-- 
 
Gymnastiekvereniging SPARTA  Van 2 tot 16 jaar Vanaf 16 jaar 
1 uur per week      € 213,60  € 240,--  
2 uren per week    € 386,60  € 433,-- 
Wedstrijdgymnast 4 uren per week  € 721,60  € 808,-- 
Wedstrijdgymnast 5 uren per week  € 884,60  € 991,-- 
A-selectie trampoline 8 uren per week  € 1416,60  € 1543,--  
(Exclusief deelnamekosten wedstrijden (inter)nationaal & reis- en verblijfkosten buitenland) 

Ter vergelijking met: 
 
Gymnastiekvereniging Olympia Harderwijk 
1 uur per week      € 194,08  € 202,18 
2 uren per week    € 298,88  € 310,12 
Wedstrijdgymnast 4 uren per week  € 414,23 
Wedstrijdgymnast 5 uren per week  € 517,46 

___________________________________________________________________________ 
NB 

1. Binnen gymsport geen onbevoegde ouders voor de groep; alleen trainers met KNGU-licentie.  
2. Rondom gemeentelijke sportvelden onbeperkt reclameborden. Niet toegestaan in Beweeghal. 
3. Geen kantine-inkomsten voor binnensportverenigingen.   
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Conclusie 
Bij de overgang naar Sportcentrum Zanderij heeft SPARTA per 01-02-2024 de contributies substantieel 
verhoogd. SPARTA ligt daarmee qua contributie hoog in de markt. Hoe houden we na 110 jaren de toegang 
en deelneming aan gymsporten betaalbaar in Ermelo?   
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Financieel verslag 2024 
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Verslag kascontrolecommissie 
 
De kascontrolecommissie is op 14 februari 2025 bijeen gekomen om de boekhouding over 2024 te 
controleren. Zij zullen tijdens de ledenvergadering op 17 februari decharge verlenen aan het 
bestuur over het gevoerde financiële beleid. 
 


